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Készült a Budapest Főváro s IV. kerül et Új pest onkoľmán y zata Képvis elő-testületének
2023. novembeľ 30-án (csütöľtiik) 14o00 óľai kezdettel a Polgáľmesteri Hivatal

(Budapest, IV. ker. István iĺt 14.II. em.) Díszteľmében tartott üléséről

A képviselők közüljelen vannak:
Altfatteľ Adalbeľt
dľ. Dabous Fayez
Czigler LźszIő
Czinke Sára
Déri Tibor
Hladony Sándor
Molnáľ Tibor
Maholányi Zsolt

Nagy István
ozsváth Kálmán
Pemeczky Lâszlő
Rácz Norbeľt
Rádi Attila
dr. Szabó Gábor
dr. Szabó Béla
Szecsődi Tamás

Szécsi Péteľ Pál
dr. Trippon Norbeľt
Vasvári Lźszlő

(1e fil)

Az ülésre később érkezett: -

Az ülésľőltávolvan: Farkas István, Szabó Balźzs

Jelen vannak (ľészben tanácskozási joggalL
Bedő Katalin alpolgármester
dr. Moldván Tünde jegyző
dr. Gácsi Anett Erzsébet aljegyző
dľ. Szentes Kinga Szociális Főosztály vezetoje
dr. Bognár Ildikó lgazgattsi Foosztály vezetoje
Mike Józsefné Igazgatási osztály v ezetţje
Mártonffy István Főépítészi Iroda vezetóje
Juhász Andľás Gazdastĺgi Főosztály vezetője
Szakács Viktor Szociális oszttiy vezetője
P al ánkay P atrícia S zemélyüg yi o sztâ|y v ezetőj e
Madar źsz Zsuzsama Lakásügyi o sztćĺIy v ezetóje
Vesza Eľzsébet Ifiúsági, Sport, Művelődési és oktatási osztály vezetője
T. Kovács Bećia Adőigazgatási osztály vezetoje
dr. Piľos Judit Vagyongazdálkodási osztály vezetoje
Ilcsik orsolya Pénzügyi és Számviteli osztály vezetoje
Gerhát Zoltźnlné Ügyviteli oszttiy vezetője
Mohai Zoltćĺn onkoľmányzati Rend észet v ezetóje
Mikó Alexandľa Kabinetvezető
Simondán Bence Kabinetvezető
dr. Pécsi Szilvia Kabinetvezető
dľ. Hegedűs Ákos referens
Csernyánszkyné Római Aranka Informatik aí osztźiyvezető helyettes

Déľi Tiboľ
Köszönti a Képviselő-testtilet tagtrait, Vaľju Ltĺszlő orsztĺggyulési képviselő uľat, a megjelent
vendégeket, valamint a Hivatalmunkatársait. Megállapítja, hogy a képviselő-testületi ülés 19 fovel
hattrozatképes.
Eszrevétel nem lévén szavazźłsra teszi fel a napirend elfogadásáról szóló hatźtrozatĺjavaslatot'
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Budapest Főváľos Iv. keľület Úipest onkoľmánvzata Képviselő-testĺĺletének
206/2023.(XI.30.)hatáľozata a napiľend elfoeadásáról
Nyílt ülés:

1. Javaslat bizottsági tagcserére
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

2. Javaslat az épitmény- és telekadóról szo|ő 3412011. (XII. 19.) önkoľmtnyzati rendelet
módosítására
Előterj esztő : dr' Trippon Norbert alpolgármester

5 Előterjesztés Újpest 2027 Integrált Településfejlesztési Stratégiájának jóváh agyâstről
Eloterjesztő: Déri Tibor polgármester

6 Javaslat a Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzata folyószámla hitelkeľetének
megíjitâsára
Előterj eszto : dr. Trippon Noľbert alpo 1 gármester

Előteriesztő: dr. Tľippon Norbert alpolgáľmester

7 . Javaslat a ,,Talźikozzunk többs zł3r _uj közösségi terek kialakítâsa a Szent István tér komplex
ľehabilitációja során'' elnevezésű ľÉn-rcÖz ptiytnatTámogatási Szerződésének 6. szâmil
módosítására

Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-testtiletének a
kegyeleti szabályokról szóló I8l2009. (VI. 25.) önkormányzati rendelete módosítására
Előterjeszto : Déri Tibor polgármester

Döntés Budapest Főváros IV. keľület 7. számu, Megyer keľtváľos váľosszerkezeti egység
Kerületi Epítési SzabâIyzatárólszóló l9l20l8. (VI. 11.) önkoľmtĺnyzatirendeletének Fóti út
_ Fiumei út _ Julianus barát utca _ Váci út tital hattĺrolt tomb terĹiletéľe vonatkozó
módo sítása partnerségi véleményeztetés ének zëtt âstş al kapcsol atb an
Előteľjesztő: Déri Tibor polgármesteľ

Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási onkoľmányzatiOsztóndíj adományoztĺstraa2024
év í p âly tnati foľdul ó b an
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

9. Javaslat a Mesterségek Iskolája Alapítvány ttĺmogatź.sźtra
Előteľj esztő : Bedő Katalin alpolgáľmester

10. Javaslat Budapest IV. keľĹilet 73780112 helyrajzi szttmu névtelen közterület elnevezéséľe
(Prém Margit paľk)
Előterjesztő : Bedő Katalin alpolgáľmester

11. Javaslat az,,Alapitvźĺny azÚjpesti Bľódyért'' alapitvtĺny sztĺmtraszékhelyhasznâlathozva|ő
tul aj dono si hozzáţ źlrulâs megadásáró l
E l őteľj e sztő : Czí gl er Ltĺsz\ő alpo l gárm e ster

12. Javaslat a 2023-2028. iđoszaka szolő Helý Esélyegyenlőségi Progľam intézkedési
tervében megţatźtrozott határiđők módosítására
Előteľj eszto : P eľneczky LâszIő alpol gármesteľ



13. áľos XV.
yzatźtnak
ferőhely

Előteri esztő : P emeczky Ltszlő alpol gáľmester

14. Javasl megkötésére Budapest Főváľos
X\Ą. yzattnak Szociális Intézménye
,,Aran állandó férőhely biztosítása
vonatkozásában
Előterj esztő : P eľneczky Lâszlő alpo l gármester

15. Javaslat Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkoľmányzat Polgźrmesteri Hivatala
Váľostervezésért, közbiztonsźryért, kczrendvédeleméľt felelős Alpolgáľmesteri Kabineten, a
Gazdasâgért, költségvetésért, városüzemeltetésért és pľojektmenedzsmentért felelos
Alpolgármesteri Kabineten, Újpesti onkormányzati Rend észeten, a Városüzemeltetési
Főosztály, Városüzemeltetési és Környezetvédelmi osztályon, a Gazdasâgi Főosztály,
Pénzügyi és Számviteli osztályon, a Polgármesteri Titkárságon, és azIgazgatási Főosztály,
Anyakönyvi Csoportnál lévő tires és megüresedő álláshelyek betöltéséhez valő elozetes
hozzâjćtrulâsról
Előterjesztő: Déri Tibor polgármesteľ

16. Javaslat Budapest Fováros IV. keľtilet Újpest onkormányzat Gazdastryi Intézménye
igazgatőí (magasabb vezeto) munkakörére vonatkozőkinevezéshozzźţźlrulásľól
Előterj esztő : dr. Trippon Norbeľt alpol gármesteľ

I7.Tź|ékoztatâs 2023. október 18. napja és 2023. november 20. ĺapja között túruhźIzott
hatáskörben hozott döntésekĺől
Eloterjesztő: Déľi Tibor polgármesteľ

1 8. B eszámoló lej áľt határidej tĺ hattlr ozatok végrehaj tás áró 1

Előterjesztő : Déri Tiboľ polgáľmester

19. Egyebek
(l8 igen, l fő nem szavazott, elfogadva)

1. Javaslat bĺzottsági tagcseľéľe
Előterjeszto : Déri Tiboľ polgármester

Déľi Tiboľ
Elmondja, az eIoterjesztéshez a helyszínen kiosztásra került bizottsági tagcseľére vonatkozó
kiegészítés, kérdés, észrevétel nem lévén szavaztntateszi fel ahattrozati javaslatokat.

hatáľozata a Budapest Főváros Iv. Le"nlet Úipest onkoľmánvzata Képviselő_testületének
Váľosĺĺzemeltetési és Váľosfeilesztési Blzottsápa. valamint Gazdasápi és Tulaidonosi
B izotts á ga szem élvi tis szetételének v á|tozásáľ ő|
Budapest Főváros IV. kerület Ujpest onkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt' hogy
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1. a Városĺizemeltetésĺ és Váľosfejlesztési Bizottságbĺil Szolnok Dea Flóra bizottsági tagot
visszahívja 2023. novembeľ 30. napjával és bizottsági tagnak vtiasztjaHalmos Ábelt, 2023.
december I. napjâtől 2024. októbeľ 3I. napjtig terjedő hattrozott időtartamra;

2. aGazdasági és Tulajdonosi Bizottságból Tamási Balâzsbizottsttgi tagot visszahívjaz)z3.
november 30. napjával és bizottstlgitagĺakvtiasztja Fábián Benjámint, 2023. december 1.

napj âtől 202 4 . októb er 3 I . napj źń g terj edő hattr o zott ido1.artamr a.

Felelős: Polgáľmester
Határĺdő: azornal
(19 igen, elfogadva)

személvi változásrĺól
A Képviselő-testület Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkoľmányzata, mint az Újpesti
Kultuľális Ktizpont Nonpľofît Koľlátolt Felelősségű Táľsaság tulajdonosi jogokat gyakorló
egyedüli tagja jogköľében eljtrvaúgy dont, hogy a Társaság Felĺigyelő Bizottságatagtraiközül Tĺith
Péteľt 2023. november 30-ai hatállyal visszahívja' egyben a Társaság Felügyelő Bizottságának
tagtrává 2023. december l. napjától kezdodoen,2024. október 3L napjtig terjedo hatźlrozott
időtartamr a me gv źiasztj a Mihály D őr át.
Felhívja a Táľsaság igyvezetőjét' hogy haladéktalanul tegye meg a szükséges intézkedéseket a fenti
változások cégbírósági źúvezettetése érdekében.
A Képviselo-testület felhatalmazza a polgármestert a fenti đöntések végľehajtása éľdekében
szükséges intézkedések megtételére és a szükséges jognyilatkozatok kiadźsára, az esetlegesen
szükséges alapítő okirat módosítás és egyéb okiľatok a|tfuâstna.
Felelős: polgármester
Határidő: 30 nap
(19 igen, elfogadva)

t, hogy
o a Klíma- és Kiiľnyezetvédelmi Bizottságból Szőnyi Judit bizottsági tagot 2023. novembeľ

30. napjával visszahívja és bizottsági tagnak vtiasztja Tóth Péteľt,2023. december 1.

napjâtől2024. október 31. napjáig terjedő hatźĺrozott időtartamra;

Felelős:Polgármester
Határidő: azonrĺal
(19 igen, elfogadva)

Déľi Tĺboľ
Megkéri Halmos Ábelt, Fábián Benjámint és Tóth Péteľt, hogy azeskü letétel éhezfźradjanak előle,
egyben felkéri Molnár Tibort, a Képviselő-testület legfiatalabb tagtrźĺt, hogy mondja elő az eskü
szövegét.

Halmos Ábet, rábtán Benjámin és Tóth Péter bizottsági detegáIt tagok letették az eskiit.

Déľi Tiboľ
Gratulál a megválasztottĄ bizottsági tagoknak és jó munkźikivtĺn.



2. Javaslat az építmény- és telekadóľól szőlról34t2011. (xII. 19.) iinkoľmányzati ľendelet
módosításáľa
Előterjesztő : dr. Trippon Norbeľt alpolgármester

dľ. Trippon Noľbeľt:
Tisztelt Képviselő-testiilet! Rcividen kiegészíten é az előterjesztést' Azideiévben kell dönteni a jövő
évi adó valoĺzćĺciő méľtékéről ) azor:helyi adónemek tekintetében, amelyekre az Önkormtnyzatnak
hatásk<jre van kivetni, illetve beszedni. Éĺntĺ ez az építményadőt, a telekadót, a magánszemélyek
kommunális adóját' A helyi adókľól szóló törvény alapján meg van hatârozva, hogy mi aZ az
adómaximum, amivel vtitoztatni lehet a következo adóév tekintetében az adőkmértékét. Ebben az
esetben a 2022-ből indul ki a jogalkotó, illetve a jogszabtlly szerint a 2022 évet kell bázisévnek
venni, amikor a KSH szerinti éves infláciő I4,5 o/o volt. Ezzel szemben a javaslatb an az taţźihatő,
hogy mindezek ellenérc a garâzsok esetében, beleéľtve a teremgarâzsokat is, Ooń-os a valonztrcio,
tehát nem vâItozĺa a kĺjvetkező évben. A magźnszemélyek kommunális adója sem változna a
kĺjvetkező évben. A belteľületi telkek, illetve az épitményeknél az 5OO m2-t meghaladók esetében
vtůtozna l)%-kal Szeretné leszögezni aZ építményeknél, hogy nem társasházakľól, nem
lakőhtzal<ról van sző, ezek az épitmények nem lakhatás céĘfua szolgálnak, ezek jellemzően
nagyvá'lIaIatok, illetve vállalkozások különféIebâzisai, irodahelýségei, logisztikai központjai stb.
Szeľetné elmondani, hogy a jogszabźůybanmeghagyva azt az alapelvet, amely szerint külön kezelik
az 5OO m2 feletti építményeket és az 500 m2 alatti építményeket, azleĺ'ne a javaslata, hogy 500 m2
alatt csak S%o-kal vćitozzon az adő. A garćľzsok<nźi, a magźnszemélyek kommunális adójánál
tulajdonképpen inflációt ćLtvâllalvanem töľténnevźitozâs,50O m2 alatti épitmények esetében 5o/o és
kíztrőIag az 5OO m2 felettiek esetében töľténne egy relatíve alacsony' 10oń-os vâltozâs a helyi
adótörvény bázisévéhez képest. Ennek megfelelően kéri a javaslata elfogadását és támogatását.

Nagy István
Támogatják azokat az adőneĺrleket, amelyel<nél az adómérték nem váItozik. Nem értenek egyet az
adóemeléssel, mert azIJjpesti Önkoľmányzatvanannyira jó állapotban, hogy ne kelljen mŇ adót
emelni. Ez&t azt kéri, miután ezt tegnap nem sikerĹilt a Fidesz képviselőinek elérni a Pénzügyi
Bizottság ülésén, hogy ezekľől a tételekről külön szavazzaĺak.

Déľi Tiboľ
Megkéri Frakcióvezető uľat, hogy legyen szíves szövegszerú javaslatot hozni, egy rendeleti javaslat
van, nincsenek külön szedve a tételek.

dr. Tľipnon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Azt gondolja, a hatályos sZMsZ és rendeleti javaslat szerint kell
szavazĺi, ugyanakkor természetesen a jegyzőkönyv rógzíti az ellenzéki fľakció álláspontját. Ezzel
kapcsolatban szeretne egy-két kiegészítéssel élni. Ahogy hozzâsző|âsthan elmondta, a helyi adókľól
szóló törvény kiztltőlag a 2022-es inflációval kapcsolatos valoťrztť^ćtst teszi lehetové, ehhez képest
I4,5 yo volt 2022-beĺ az infláció' Ez azt jelenti, hogy Önkorrntnyzailnk átvállalta a 2O22-es
inflációt a magánszemélyek kommunális adőja esetében, illetve szintén a jellemzoen
magánszemélyekľe vonatkozó gartĺzsado tekintetében teljes egészében. onkoľmányzatuĺlk az 5OO
m2 alattĺ építmények esetében - ezekjellemzően vállalkozások -, pedig a 2022. évi inflációnak
mintegy 2l3-âtvällalta é./-ugy, hogy közben a feladataikat teljesíteni kell, sot Önkormtnyzatunk az
500 m2 feletti építményeknél, például iparcsarnokoknál, adott esetben külťoldi vagy belftildi, jól
menő nagyvállalkozások tulajdonában lévő logisztikai központok esetében is átvállalta a2022. évi
infláció 1l3-źLt. Azt azért el kell mondani, hogy onkormányzatunknak nem 2)22-es szinten kell
ťĺnanszirozni önmagát. A mi kiadásaink nem a 2022-es inflációs szinten alakulnak, hanem a mi
kiadásainkban mźĺr a 2023-as infláció is benne lesz és jövő évben pedig belekúszik a 2024. évi
infláció. Tehát, amikor on<jk néhány szâza|éknyi adó valorizâcjotől beszélnek, akkor azt is



figyelembe kell venni, hogy onkormtlnyzatuĺlknak teljes egészében meg kell ťlzetnie a 2022. évi
I4,5 oÁ-os iĺflâciőt, de meg kell Íizetni a 2023. évi, vźrhatőan 18oń-os nagyságrendű inflációt is és
a vérlnatőan ennél lényegesen alacsonyabb 2024. évi inflációt is. Ilyen értelemben részint a
döntésnek, részint pedig a helyi adó törvénynek köszönhetően, onkormányzatuĺlk lényegében
magźra vâ|laIja nagyságrendlleg az elmúlt két év, beleértve a 2023-at és a 2021. évi infláció döntő
többségét. Azt gondolja, ebben szerinte egy korľekt javaslat született, hiszen a kiadásainkat a2024.
évi szinten kell teţesíteni. Azt gondolja, éľti a politikai szźlndékot, de azt is gondolja, az ellenzéki
frakciónak például az autőptiya-matľicák iigyében és más esetekben is érdemes lenne talán egy
kicsit körbenézni ębben az orszttgban. A másik dolog, hogy ezeknek a vállalkozásoknak,
nagyvtůlalatoknak például azonnal szembe kell nézniük - bármivel is foglalkoznak - az akkori
inflációval, ehhez képest onkormányzatwk a2022. évinek az 1l3-ŕi- tLtvźLllalja, de azzal, hogy így
néz ki az aďőtorvény, ćivâllalták tőlük a 2023. évi inflációt, sőt a 2024. évit is, mert az
onkormányzatnak 2)24-ben 2024. évi trszinvonalon kęll fizetnie, viszont a rendelet megvédi a
magánszemélyek döntő többségét, akiket jellemzően a magźĺnszemélyek kommunális adója, a
garźĺzsok adoja érint, illetve a kisębb üzlethelyiség tulajdonosok esetében is egy rendkívül alacsony
va|oizâciő van, tehát kifejezetten a kicsik, a kisvállalkozások, illetve amagźnszemélyek védelméről
szől ez az adő javaslat és az inflćĺciő tttvźilaltlsáľól is sző| ez a javaslat. Nem szeľetne pártpolitikai
irányba elmenni, nem is fog elmenni páľtpolitikai kânyba, de azért azzal tisztźlban lehetnek, hogy
az elml;'lt 2 évben Magyarorszâgon Euľópa ľekodľer infláció van, és azt gondolja, az ellenzéki
frakciónak talän ezt is mérlegelnie kéne, hogy mennyiben felelősök ezértbizonvos közjogi szervek.

NagY István
Ugyľendben kér szót. Elmondja, az nincs ľendjén, hogy,,ott ülsz abban a székben és még mindig
nem tanultad meg, hogy nem lehet úgy vezetni egy testületi ülést, hogy hol lehet valamit, hol nem
lehet, hol lehet külön szavazni, ho1 nem lehet ktilön szavazĺi. Akkor most döntsük el, hogy soha
többet i1yen nem lesz."

Déľi Tiboľ
Megkéľdezi, akkoľ innentől kezdve mondatonként tegyék be a ľendeleti szöveget vagy, hogy
gondolta Frakcióvez eto ur?

Nagy István
A hatźrozati javaslat esetében lehet olyan. Neki elfogadható, hogy a Fidesz frakció egyébként
semmiféle adóemelést nem támogat. Annyit szeretne méghozzźtťuzni,hogy amikoľ Trippon Noľbert
aztmonĄa, hogy nem akar politikai vitát generálni, akkoľ mindig arĺ:ő|szől a dolog, hogy politikai
vitát szeretne. Mindig, amit mond, annak az ęllenkezőjét kell érteni. Ezt önmagarészérol szeretné
leszogezni, ugyanakkor viszont azt is szeretné elmondani, hogy például az épitmény és telekadó
esetében azért jő néhány olyan nagyvállalkozâs van ma Újpesten, amelyik neln tudja befizetni az
építményadót, sőt aztmondja, hogy nem is fogja befizetni. Például ilyen lesz aTungsľam egészen
biztosan. Nagyjából ennyit szeretett volna hozzttfüzni' nem akar o sem ebből politikai vitát,
szavazzanak' de akkor tegyék világossá, hogy ,,a Fidesz nem támogat semmifele adóemel ést, az
Ujpesti Onkormźtnyzat âll olyan jól anyagllag, hogy miközben szerintem alsóhangon
15.000.000.000 van aszćĺmlâjttn, amit azértEgyukhozzá,hogy azéves költségvetésének nagyjthol
több mint 40%-arőlbeszé1ünk, és egyóbként a saját adóbevételének közel azonos méľtéke egyébként
az az osszeg, amin most itt ül egyébként a Képviselő-testület és a Városvezetés.''

dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Yá'laszában elmondja, Frakcióvezető úľ állásponda teljesen világos, egy mondatban összefoglalná
saját álláspontjukat. ,,Megvédjük az újpesti magánszemélyeket, illetve kisvállalkozâsokatneń csak
a2022-es inflációtól részben vagy egészben, de a2023-as és a várhatő 2024-es inflációtól is.''



Déľĺ Tiboľ
Megköszöní ahozzâszólásokat, annyit szeretne megjegyezni, hogy 2OI7 év végén és 2018 év végén
onök ugyanúgy valonzźĺltak ugyanúgy emelték ezeket az adőkat,most pedig rajtunk kérik sziímon
azt, hogy miéľt próbálunk segíteni az újpestieknek. Megtehetnék azt, hogy az inf]'äciő mértékével
megfelelő emeléseket tesznek, de nem teszik. Leztĺrja avitźú, mivel nem tudják szétszedni Nagy
István frakciovezető úr kérésére a rendeletet, szavazásra teszi fel a rendeletteľvezetęt és felhívja a
ťrgyelmet, hogy a rendelet megalkotására minősített többségre van szükség.

Budapest FővlÍľos IV. keľĺilet Újpest onkoľmdnyzata Képviselő-testiłlete íłgy dönt, hogy
elfogadja, a Budapest Fővdros IV. keríilet Újpest onkormltnyzata Képviselő-testiiletlźnek az
építmény- és telekadóról saíló 34/2011. (ruL ß.) önkoľmdnyzati rendelet módosítdsdról szóló
rendelettervezetet és ezzel megalkotja Budapest Fővúros IV. keriilet Újpest Önkormdnyzata
Képviselő-testiiletének az építmény- és telekaĺIóról szóló 34/2011. (XII. 19.) önkormlźnyzati
ľendelet módosítlźslźról suíló 22/2023. (XII. 1.) önkormdnyzati ľendeletét.
Felelős: polgáľmester
Határidő: azonnal
(13 igen, 6 fü nem szavazott, elfogadva)

3. Javaslat a Budapest Főváľos Iv. keľiilet Újpest onkoľmányzata Képviselő_
testületének a kegyeletĺ szabályokľĺól sző|ő l8l2009. (VI. 25.) tinkoľmźnyzati ľendelete
módosításáľa
Előterjesztő : Déri Tiboľ polgármester

Déľi Tiboľ
Előterjesztoként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazâsra teszi fel a
rendelettervezetet és felhívja a figyelmet, hogy a ľendelet megalkotására minősített többségre van
szükség.

Budapest Fővdros IV. keriilet Újpest onkormtÍnyzata Képviselő-testiłlete úgy dönt, hogy
eţogadja a Budapest Fővdros IV. keriilet Újpest onkormltnyzata KépvÍselő-testiiletének a
kegyeleti szabdlyokról szóló 18/2009. (VI. 25.) önkormdnyzati rendelet módosítlÍsdról saíló
rendeletteľvezetet és ezzel megalkotja Budapest Fővúľos IV. keľiilet ĺjjpest onkoľmdnyzata
Képvíselő-testiiletének a kegyeletí szabúlyokról sailó 18/2009. (VI. 25.) önkormányzati ľendelet
módosíttźstźról saíló 23/2023. (XII. 1.) önkormdnyzati rendeletét.
Felelős: Polgármester
Határidő: azoĺlnal
(19 igen, elfogadva)

4. Döntés Budapest Főváľos IV. keľület 7. számÍ1 Megyer keľtváros váľosszeľkezeti
egység Keľületĺ Epítési Szabź./ryzatáről. szólĺi 19t2018. (vI. 11.) iĺnkormányzati
rendeletének Fótĺ út - Fiumei út - Julianus baľát utca - Váci út áůta| határolt tiimb
teľületéľe vonatkozó mĺidosítása paľtneľségi véleményeztetésének zárásáşalr
kapcsolatban
Előteriesztő: Déri Tibor polgáľmester

Déľi Tiboľ
Előteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazâsra teszi fel a
hattr o zati j avas I ato t.



rendeletének Fóti út - Fiumei út - Julianus baráłt ütca - Váci út áůta|hatńrolt tiimb teľůiletére

Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzat Kepviselő-testülete Budapest Főváros IV.
kerület 7 . szâmu, Megyer keľtváros váľosszerkezeti egység Keľületi Építési Szabâlyzattről szőlő
I9l20I8. (VI. 11.) önkormâĺyzati rendeletének Fóti út _ Fiumei út _ Julianus barát utca _ Váci út
źitalhatfuolt tömb területére vonatkozó módosítása tttrgyálbanúgy dönt, hogy

1. a paľtneľségi egyeztetés során beérkezett vélemény megismeľése alapjan a
tervdokumentációb an tett módo sítást elfo gadj a,

2. a tervanyagban foglaltakat apartnerségi egyeztetésnek megfelelő tartalmúnak ítéIi, a terv a
további véleményezési eljërâsra alkalmas, az egyszenĺsített eljárás keretében a
véleményezési folyamat megindítható;

3. Îelhatalmazza a Polgármesteľt a Kerületi Építési Szabźiyzat módosításának egyszenĺ
véleményezési eljâttls keretében az AIIami Főépítész tészéte, az egyezteto tárgyalás
megţartâsźra és a véleményezést zttrő szakmai vélemény kiadására történő megkiildésre.

Felelős: Polgármester
Határidők: 1. pont: azonnal,

2. pont: azonnal,
3. pont: 2023. december 15.

(19 igen, elfogadva)

5. Előteľjesztés Újpest 2027 Integľált Tetepülésfejlesztési Stratégiájának jóváhagyásárĺíl
Előteľj esztő : Déri Tibor polgĺĺľmesteľ

Déľĺ Tĺboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.

Rádi Attila
Tisztelt Képviselő-testület! A tegnapelőtti bizottsági ülésen ezmźr szőbakerült és ott beszélgettek
az ITS-sel kapcsolatosan. Pár dolgot egyrészt megismételne a jegyzőkönyv és a nyilvánosság
kedvéért, kifejtené az â||âspoĺtjukat, legalábbis megindokolnák, hogy ugyan tegnapelőtt támogatták
az ITS-t és most eľős dilemmźlbanvan az ott elhangzott polgármesteivćiasz miatt is.
Alapvetően volt az ITS-sel egy pľoblémájuk. Az ITS középtávon kţelöli a város fejlesztési céţait
és eszközeit, nem jogszabćĺly, hanem egy útmutatő, ęEy leiľat arľól, hogy a váľos mit is szeretne
csinálni. 201 5-ben fogadta eI az előzo Képviselő-testület a 2015 és 2020 közötti ITS-t, majd 2019-
ben ez az {Ą Képviselő-testület úgy döntött, hogy feliilvizsgalja. Ez eddig rendben is van, a
felülvizsgálatí anyagok2020-ra elkésziiltek, ma pedig 2023 van. A felülvizsgâlati anyagokkal nem
tudja mit csináltak ennyi idő alatt, az akkori felülvizsgálati anyag és a mostani anyag között
nincsenek mély eltérések és ugy lâtja, hogy a Főépítész úr csapata, a Foépítészi Iľoda elkészitette az
anyagot Ż020-ra úgy, ahogy azt ke|lett, majd, ezvtźĺn vezetoj döntésekľe lett volna szükség a
célkitűzések, eszközök kijelöléséb en. Ez 3 évig tartott, azt gondolja, Újpesthe z ez méltat\an.
Ahogy az elején említette, nem jogszabâly az ITS és az újpestiek nem ezzęlkelnek fekszenek, de
azért aki érdeklődik Újpest iľánt és akâr fejlesztőként, cégként, magánszemélyként, aktt
beköltözőként elkezd éľdeklődni, az újpesti weblapon ezek az informâciók megtekinthetők,
mindenki megnézheti, hogy lakóterĹilete környékére mit is gondol azIJjpesti Önkoľmányzat,vagy
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Újpest egészéről mit gondol .2O2O és 2O23.között az elozó ITS volt érvényben a2)Z}-asban készült
új anyag, amiben az onökúj gondolatai részben már szerepeltek, ezek ugye nem voltak elfogadottak
a testület źůtal,tehźLtnem volt hivatalos vźitozat. Ha van egy váľostervezésért felelős alpolgármesteľ,
van egy titulusa valakinek, akinek ez lenne a dolga, azt gondja,hogy 3 év alattezt igenis meg lehetett
volna csinálni és nem most, 3 éwel később kell elfogadni. Nem tudja, hogy eszükbe jutott vagy
pedig valamifele palytĺzathoz szükséges, mert azuniőspâlyázatoktöbbségéhez javasolt,ha van ITS.
Az első, a 2015-ös is azérIkészült uniós támogatásból és részben meg saját fonásból, hogy a kerület
pź:'|yâzati lehetőségei nyitottak legyenek.
Ami miatt az elmu\t egy napban dilemmája alakult kí azígenszavazatamellett, hogy Polgáľmesteľ
ur azt mondta, amikoľ megkéľdezte, hogy miéľt nem került kiküldésrę pénteki bizottsági ülés
anyagźlban, hanem csak hétfo délután? Az volt rá avtiasz,hogy az utolsó pillanatig doIgoztakrujta.
3 év munka, vaąy semmittevés után azt gondolja, 3 napot lehetett volna adni a bizottsźętagjainak'
a Képviselő-testtiletnek mondjuk 6 napot adtak, illetve 4 napot adtak,hétfőn kiküldték, ma csütörtok
van. Ennél nagyobb komolyságot várna el a városunktól, egy 100 ezľes váľostól, amely azt gondolja,
a korábbi időkben és most is a fejlesztéseivel élen járhatna. Ne menjenek abba a vitâba bele, meľt
îem aZ ITS része, véleménye az,hogy az ITS-ben szakmailag van számos olyan pont, amellyel
személy szerint o sem és azt gondoţa, a Fidesz frakció többsége sem éľt egyet. Ezeket ki leĹet
fejteni, ezekre nem volt lehetőség, pontosabban képviselői interjú 2020-barl volt, de az utolsó
vźitozat, ami most megjelent, nem azt interjuztatta a Fóépitész ut, hogy a lakossági fórumot
elvégezték, az źtllarigazgatásiköľöztetésen, tehát az egyeztetésen is a ľégi vtłltozat szerepelt. Ebben
például a Szent István tér jövóje egészen más, mint még a 2020-as vâltozatban vagy még az elottę
lév(5 Z)lĺ-osben. Azt gondolja, ezt komolyabban kellett volna venni, számos olyan pont van,
például a Szent Lâsz|ő tér kömyéke felújításokkal és egyéb rehabilitációval kapcsolatos teľületek,
akźr a stľandnak a kérdése, amelyek lekerültek a napirendrol,legalźlbbis nem szeľepelnek kulcs
projektként, illetve van benne egy érdekesség, amit tegnapelőtt bizottsági ülésen elmondott, bár
nagyon nem râzott meg senkit végĹil is, de azért elmondja, hogy a zöldfelületek fejlesztésęk
programjában ma olyan zöldfelületi fejlesztést fogadnak el 2027-ig vagy legalábbis annak az
irânyźl/-, koncepcióját, amelyek részben megvalósultak vagy teljes mértékben megvalósultak. Nem
egy előremutató cél olyat elfogadni, ami már készen van. Azt gondolja, ,,ennél azértlehetett volna
egy kicsit szabadjtlra engedni a gondolkodás üstokét és nem ennyire ftildhözragadtan biztonsági
játékot jáltszaĺi".
Most nagyon eľősen azon gondolkodik, hogy ezen a szavaztson taľtózkodni kellene, hozzźieszí,
2015-ben az ITS-t 19 igennel fogadta el a testület, tehât az ellenzék is megszavazta, és az źĺltala
nagyon problémásnak ítélt és nem egyet értett a Szent István tér fejlesztésének irtnyaival, abban az
anyagban szerepelt a Szent István tér fejlesztése úgy ahogy Önök aztkvtłzí megtagadták, amihez
jog.'k van, hiszen Önök az i$ vźrosvezetés. Abban az anyagban ez kulcs pľojektként szeľepelt
leirattal, fotóval a gyengébbek kedvéért, tehát ezek utźn az, amit a Szent István téren műveltek,
máľmint verbális szinten Facebook-on és egyéb helyeken, az azOĺöklelkén sztrad. Nyilvánvalóan
azok, akik akkor megszavazttĺk, azok akkor még jó ötletnek gondolták, később meggondolták
magukat, ezzel sincsen semmi probléma, csak azt gondolja, még mindig ott tartunk,hogy az a
fontos, hogy ok milyen tervet csináltak és az mennyire rossz volt és az Önöké mennýre jó. Enol
soha, semmilyen beszélgetés nem folyt és nem történt, sem bizottsági ülésen, sem képviselő-testületi
ülésen, sem Semmilyen szakmai fórumon és szerinte lakosság egyeztetés sem volt róla, hanem
,,befiiggönyözottirodźtk mélyéből'' kitalálták, hogy ezen atétenmajd mit fognak csinálni a korábbi
tervhez képest. Még mindig nem arľól beszél, hogy a terv 1artalrma jő vagy rossz , vaEY neki tetszik,
vagy onöknek mi tetszik' csak aľról beszél,hogy az odavezeto út hogyan és miképpen alakult ki,
és ez az ITS ennek szerinte a lenyomata. Ez a 3 éves tétlenkedés, késlękedés teljesen indokolatlan,
nem érti, hogy miért tartott ennyi ideig úgy, hogy van váľosťejlesztésért felelős alpolgármester.



Déri Tibor
Nem lát több kéľdést, észrevételt, megkĺiszöni a hozzâszőlźlsokat, egy gondolatot ťuzne hozzá a
végén és el is mondta a Városfejlesztési Bizottstry ülésén, hogy az Önkormányzatot semmilyen
hâtrâny és kár nem éľte abból, hogy ez nem jött be korábban, ahogy az uniós pénzek sem jöttek
korábban. Most is még csak arról van szó, hogy talán jönnek talán nem. Valóban vannak olyan
ptiyźzatok most a látókörben, amelyek valószínűleg nem követeli meg, de pozitívként fogják
értékelni' hogy van-e a városnak ITS-e. Most szavazni fognak róla és biznak benne, hogy abba a
top finanszirozźĺsupľojektekbe, amit beterveztęk, illetve a Főváros is betervezett Újpest területén,
azok mihamarabb megérkeznek és fel lehet ehhez hasznâlni a ma elfogadandó ITS-t. Bizlk abban,
hogy onök támogatni fogják az ITS-t, ahogy a Városfejlesztési Bizottság ülésén egy lartőzkodással
fogadták el és egyhangúan tâmogattâk a tegnapi Káposztásmegyeri Települési onkormányzat
ül és én. S zav azâsr a tes zi fel a hatźr o zati j avasl atokat.

képező elfoqadott és el nem ľosuaoĺ véleménvek megisme.o.o"ĺl és azok indokolásának.
illetve a véleménvek alapián a stľatéeiában tett módosításoknak az elfosadásáľól
Budapest Fováros IV. Kerület Újpest onkoľmányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy az Újpest
Integľált Teleptilésfejlesztési Stľatégia 2O27-re érkezett, az lJjpest ITs 2027 dokumentumđban
mellékelt, elfogadott és el nem fogadott vélemények megismerését követően) az Újpest Integľált
Tel epül ésfej lesztési S tratégi a 2027 -b en tett módo sításokat el fo gadj a.

Felelős: Polgármester
Határidő: azoĺlna|
(1 5 igen, 4 tartőzkodás, elfogadva)

elfoeadásáról
1. Budapest Fováros IV. Kerület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

elfogadja az e\oterjesztés mellékletét képező, Újpest 2027 Integrált relepülésfejlesżiési
Stratégiát,

2. az Újpest 2027 Integrált Településfejlesztési Stratégiát 2023. december 5. napjától kell
alkalmazni, mely időponttal egyidejtĺleg a18612015. (Ix.24.)hattľozatta| elfogadott Újpest
2020 Inte grált Tel epül ésfej l esztési S tratégi át hatályon kívül helyezi,

3. Újpest 2027 Integrált Településfejlesztési Stratégiában a településfejlesztés kapcsán
megfogalmazottakat Újpest teľvezése, fejlődése és fejlesztése terén figyelembe u".żi, é,
tĺjľekszik azok sikeľes és hatékony megvalósítására' továbbá

4. felkéri a Polgáľmesteľt, hogy tegyen eleget akőzzététellel és az értesítések megküldésével
kapcsolatos j o gszabályi kötelezettségeknek.

Felelős: Polgáľmester
Határidő:

1. pont: azonnal
2. pont:2023. däcember 5.

3. pont: folyamatos,
4. pont:2023. december 31.

(1 5 igen' 4 Ártőzkodás, elfogadva)

6. Javaslat a Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Onkormányzatafolyószámla
hitelkeľetének megrĺj ítására
Előterieszto: dr. Trippon Norbert alpolgáľmesteľ
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Dóľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazâsra teszi fel a
hatér o zati j avas l atot.

źtnyzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
I. a 2024. koltségvetési évre 1.800.000.000 Ft (Egymilliáľd-nyolcszázmillió forint) összegű
folyószámla hitelkeľet biztosítására Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormán yzata szerzodést
kot az előterjesztésben ľészletezett szćtmlavezető Raiffeisęn Bank Zrt. ajźnlata szerinti (1 havi
BUBOR + 1,00 oÁkamat és 0,05 % rendelkezésretarttsi jutalék) éves szintűkondíciókkal;
2. felhatalmazza a Polgármestert a sztlmlavęzętó Raiffeisen Bank Zrt.-vel' az 1. pont szeľinti
bankszámlahitel szerzodés alźirźĺsźlta.
Felelős: Polgármester
Hatźndő: 2023 . december 3 1 .

(19 igen, elfogadva)

7. Javaslat a ,,Találkozzunk többsztiľ - új kiiztisségi teľek kialakítása a Szent István téľ
komplex ľehabilitációja soľán'' elnevezésű ľÉn-roz pá./ryázat Támogatási
Szeľződésének 6. számú mĺídosításáľa
Eloterj esztő : dr. Tľippon Norbeľt alpol gármester

dr. Tľĺppon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Nagyon röviden összefoglalva elmondja, részint az ITS-ben már volt
rcIa sző, a Főtér paľk kivitelezése befejeződött és a ľÉn-roz projektbol egyetlen egy pľojektelem
maradt hźĺtra, ez pedig a promenád megépítése, ami aFőtéľ parkból bevezetné azIJP-ba a gyalogos
foľgalmat' illetve azídeiglenes tľafünak a végleges elhelyezéséről gondoskodna. Ezeknek a kiviteli
tervei elkészültek, jelentős nagyságrendű koltségvetési fonást igényel, az ídęi évben erre nem volt
költségvetési Îedezet, ezért kéľték a Főváľost, hogy egy éwel engedélyezze ennek a
meghosszabbítását. Tehát kizźĺrőlag egy határidő-hosszabbitáshozkéť'k az igen tisztelt Képviselő-
testület engedélyét.

Nacy István
Rádi Attila képviselő ur mâr elmondta, hogy tulajdonképpen meggondolhatjamagttt a Képviselő-
testület és a Városvezetés is, hogy szeretne promenádot vagy nem szeretne. Nincs ezzel semmi
probléma, a jőt a rossztól az ízlés különbözteti meg, az ízlések különböznek. Úgy gondolják, az
ízlésük jobb, mint a Váľosvezetésé, illetve a koľmánypárti képviselőké. Egy dolog viszont történt a
tgenaľi nap folyamán, nem tudja kaptak-e tájékoztatâst a képviselők arľól, hogy a Fővárosi
onkormányzatnźi levették ezt az ügyet a napirendľől, és ha valaki végignézte a videót, arĺi a
Főváľosi Közgyrĺlésen erľől a napirendről készült, akkor azt ,,tényleg egy bohőzat volt, komolyan
vakvęzet világtalant jtiszottak ott'', fogalma nem volt senkinek arról, hogy most miről is van szó.
Wintermantel Zsolt felszólalt, hogy itt valami pľobléma van, ehhez képest ,,Keľpel-Fronius Gábor
azt se tudta, hogy hol van, azt se tudta, hogy miről van szo, etlhez képest Déľi Tibor meg
htilyeségeket beszélt, megtévesztette ott egyébként a hallgatóságot azzal,hogy azt ćilította, hogy ott
helyi értékvédelem alatt źiIő épületeknek a kitakarása és egyéb problémák lennének.'' Nincs ilyen,
egyetlen egy helyi védelem a|att á-Jl'ő éptilet van, azt viszont nem takarnâ ki a promenád' ha
elkészülne. Természetesen nem fog elkészülni, most mźr érti, hogy ki mit ért promenád alatt. ok
azt a hosszi Îęlvezető szakaszt éľtik pľomenád alatt, a Városvezetés pedig egy lépcsőt ért a
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promenád alatt, ami be fog menni a2. szintre azUP retdezvénytérbe.Eztmost már megértette, meľt
eddig azthitte, hogy a Főváľos ezt nem akarja jóváhagyni, de kimondta aFóvttosban Kerpel-
Fronius Gábor, hogy nem lesz promenâd. ,,Tisztasor azt éľtik, eljutott oda háromnegyed óľa múlva,
majd levette napiľendrol ezt a kérdést.'' Jobb lenne, ha Polgármester úr jobbantź|ékozódna nemcsak
ilyen ügyekben, mint az ęlobb aszavazâs,hanem olyan ügyekben is' ami Újpestet konkĺétan éńnti.

Déri Tiboľ
Tájékoztatásul elmondja, nem lett volna probléma, mint utólag Kerpel-Fronius Gáborék
megvizsgálttlkezt a dolgot és simán működhetett volna, hiszen aszerződés módosítása folyamatban
van, azt elméletileg a jövő héten meg is szęrkesztik és utána a 2023. december 13-ai Közgyűlésen
a módosítás be fog jönni és meg fogják csinálni, ezt az ígéľetet kapták a Keľpel-Fronius Gábor
fopol gármester-hel yettes úľtó l.

Rádi Attila
A tegnap történteken tú1, a tények és a teljes toľténeti hűségkedvéért azéľt tegyük hozzá,hogy ennek
apâlytľzatnak az aneve, hogy ,,Talá,Ikozzunk tobbször'', ok adták neki ezt a nevet. Apëiy:źzatnak
számos eleme volt, és ahogy az elóbb az ITS-nél jelezte, hogy a 2015-ĺjs ITS tartalmazta ezt a
projektet. Önök avâIasztës utźn a Facebookon' meg szőban említés szintjén jeleztëk, hogy nem
szeretnék az ered'eti tervet megvalósítani. Magában akampźĺnyban is tttmadvavolt ez a teľĹilet, hogy
itt le lesz minden aszfa|tozva. kcivezve, ezt a Polgármester úľ még 3-4 év után is a Fővárosi
Közgýlésben indító érvként hozta fel. Most az ITS-ben azt lźttja, hogy ez a terület az elkész.dllt
parkkal kvézi zöldfelületet kapott, ellenben a keramitos parkoló esetében és a Virágcsaľnok esetében
csak rehabilitációról van szo'IJgy ltjĺja,hogy ott a buľkolt felületek maradnak. A keľamitos parkoló
tetejére valamilyen keľtészeti eszközökkel árnyékolást gondolnak, nem tudja, hogy mit kell ezen
érteni. Azt gondolj a, fćłkat akarnak ültetni, tehát a téren a burkolt és a nem burkolt felületek artnya
nagyjából 5O-5O% az Önök elképzelése szerint. A 2015-ben elfogadott ITS-t ha valaki elolvasta
volna, vagy akkor, vdEY később a kampányban, va1y akáľ most, báľmikor is, akkor láthatta, hogy
az o terviinkben pedig ennek poĺt az ellenkezője szerepelt. A mostani park helyén lettek voňâ
épületek és burkolt felületek, a keramitos parkoló és a Virágcsamok helyett pedig nagy részben
zöldfelületek, tehát a területen lévo zöldfelületek és burkolt felületek arźnya nagyságľendileg
megegyezettvolna' Ategnapi Fováľosi Közgyĺlésen arľól volt szó, hogymódosítanak egyhattndot,
már sokadszona és az előterjesztésben az szercpel, hogy Önökön kívül álló okok miatt nem tudták
befejezni. Nincsen Önökön kívül álló ok' meľt Önök a városvezetők jelen pillanatban, mindennek
Önök az okai, meg oľbán Viktor, azttudjźlk, de az csak onök szeľint van így. onök azok, akiknek
el kell dönteni, és nem döntötték el. Az ITS elfogadásának folyamata tjsztźn mutatja, hogy nem
döntötték el, hogy mi történjen a városban. Ennek a parknak az źútervezése 3 évig zajlott a
nyilvánosság teţes kízźĺrásźĺval. Nem volt ľóla sem bizottsági, sem lakossági, sem testületi
egyeztetést és információi szerint, mert ezel<ről nem beszéltek, de az&. azttudják, hogy ezt a tervet
az illetékes közremúködő szervezetek többször visszadobták, mert nem volt megfelelő, többek
között ezért is késett ilyen sokái E. Az, hogy a tervben mi van és a TÉR_ĺ<oz palyćnatban mi van,
abban szerepel egy promenád. A promenád egy francia eredettĺ szó, sétateret jelent. Egy másfel
méteres, murvás, zilzott köves sétatéľ vagy sétány aZ nem promenád, az nyllvéĺnvaló' Tehát lehet,
hogy az az igaz, amit a Nagy István frakcióvezető úľ mondod, hogy az IJP rendezvénýérbe
felhaladó, megépítendő lépcső, az Önök sztĺmźrapromenád.
Visszatérve artą amit Polgármester úr mondott a Főváľosi Közgytĺlésben, hogy ok mindent le
akaľtak kovezni és az a kampányban is jelentős szerepet kapott, azért a töľténeti húség kedvéért
tegyék hozzá, hogy például, a szegedi Dóm tér 8000 m2-es burkolt fęlületét nem szeretnék feltörni
és flĺvel bevetni, a Veszprém Óváľos tere is 5000 m2, az egri Dobó István téren szintén 5000 m2
burkolt felület van, ezek központi teľek a városokban. Külfrildi, ma1yaţ és a világ számos példája
mutatja, hogy ezeknek az arźĺnyźĺtmeg lehet találni. Arról sem beszéltek soha, hogy az o tervük és
a jelenlegi tervek között volt-e átmenet, meľt eľľe nem volt lehetőség. Azt gondolja, az Önök
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elképzelésében is nyilvánvalóan Van jó elem, és az Övékben is volt jó elem, de a ľÉR_rÖz
pâlytnatban magttt a promenádot kikiáltani ,,öľdögi szerkezetnek", azért azt tílzâsĺak tartja. Aki
újpesti és ismeri a váľost, aztudja, hogy a régi vâsćĺrcsarnok lepényépülete pont ugyanilyen hosszú
volt és nagyjából pont ugyanolyan magas volt, mert 5 méter volt a legmagasabb pontja, ennek meg
5 méter 20 cm volt a legmagasabb pontja. Az is kitakaľta volna az épületeket. Téľfalban lévo
épületek előtt lévő fák szintén kitakarják az épületeket, nyilván ezeketnem vágják ki, hanem újakat
ültetnek helyette nagyon helyesen' tęhái- azelmúlt 3,5-4 évben ha onök gondolkoztak volna és nem
csak zsigerbol, eľőből kijelentik, hogy minden, ami volt koriíbban - a múltat végképp eltörölni,
erľőlmáľ beszéltek a korábbi testületi üléseken -, hanem mondjuk kicsit gondolkoztak volna rajta,
azt gondolja, más terv is születhetett volna, amely jobban hasznosíthatnâ a teret. Apľó példán
keresztül azértkicsit megvilágítanä, tehźtt mondjuk a Duna sétányon a Piac Placc minden egyes
hétvégén azt a széIes nagy sétáný, ami igazí sétźnyként üzemel, eldugítja, betömíti. Áilandóan ki
kell pakolni, vissza kell rámolni tertiletľol. Az almavźlsárt, amit a múlt héten tartottak, nem tudták
megtartani sehol, gyakorlatilag a jâtđa szél&e felhalmozttĺk az almźlkaq a kozterület felügyelők
elkoľdonozták a parkolóhelyeket, az emberek a téľ közepén álltak soľba. Azt gondolja, hogy ez
méltatlan és jól mutatja, hogy nincsen bizonyos rendezvényeknek, szervezéseknek, kulturális és
akár lakossági tömegrendezvényeknek helye jelen pillanatban a Főtéľen. A Borvíkend kinőtte a
Károlý parkot, mźlr atér felé bovĹil nagyon helyesen, de a Városhźĺzamogotti térnek az eltendezése
nagyon nehezen teszi lehetővé, hogy oda okosan, kulturáltan, jól beláthatőaĺ,jól hasznosíthatóan
helyezzék eI a fahtnakat. Különbĺjzo hézagokba, a padok kĺjzé vannak beszuszakolva a Îahźnak. A
Îahënakat egyébként meg folyamatosan békákkal a vagyonőrök tologatják jobbra-balta, a
fenyővásárt nem is tudja, hogy hol fogják majd megtartani a későbbi idokben' A burkolt felület,
amit Polgármester úr a,,tvzre dobott'' a tegnapi hozzźszőlźtsában is, az egy rendezvénýér lett volna.
Pontosan ilyen rendezvényeknek lett volna helyett a piac és köľnyékén, a piac előtti területen,
amelyen aktlr szezonális jelleggel kihelyezhető fahtĺzak letettek volna, kisebb kultuľális
rendezvények, tehát nem nagy koncertek lehettek volna. Most, ha egy konceľtet akarnak rendezni,
akkor kijön a Városgondnokság, a színpadot hozzźů<, a villanyszerelők jönnek a GI-ből, tehát ilyan
erőforľásokatmozdítaĺak meg' Szerinte könnyebben lebonyolítható lenne a program' ha lenne neki
fix hely, ahogy egyébként ezerl a rendezvénýéren, ami ,,ordögtől valóan le lett volna burkolva'',
meľt a tervezők úgy gondolták és ot is úgy gondolták, hogy burkolt felületen azért jobb egy
konceľtet megnézní, mint sáľban, meľt arra is volt példa, hogy úgy kellett az eIső karácsonyi vâstĺrt
megtaľtani, mert nem volt megfelelő terület.
Azt gondoţ a, ezen túl lehetne lendülni és a promenád esete azt fogsa mutatni, hogy a pâlyázatnak
egy alapeleme volt és ettől az alapelemtől, ezek szerint a főpolgármesteľ-helyettes
mondanivalójából aztunţkki, hogy el fognak tekinteni. Újpest eleve nem akarjaés ők ezt elfogják
engedni, ami megint ftjlveti azt a kerdést, hogy akkoľ minek kottink szerződéseket és minek
dolgozunk, ráadásul 3 év várakozts utźn. Ha Önök úgy gondolták, hogy nem akaľják, miért nem
mentek oda 2020-ban, 202l-ben és mondták azt, hogy köszönjük, ezt nem akarjuk, szerzodés
módosítunk. Tologatták a hatélť.dőt rézben a park tervezésének problémâi míatt és a végén
eljutottunk megint egy olyan tilapotra, ahol szerinte megint beszorultak. Azt sem értette, hogy miéľt
vette le a fopolgármester-helyettes a napirendről. o is nézte azt aközvetítés és abban egyetéľt, hogy
fogalma sem volt róla fopolgármester-helyettes úľnak, hogy mi történt. Azt gondolja, itt is, és
vannak másik ľÉn-roz pćiyźĺzatok és ott is sokkal jobb lett volna, ha akźĺr erľol egyeztetnek,
mégpedig úgy, ahogy az egyik vitában Tľippon Norbert alpolgáľmesteľ úľ a korábbi időben
elmondta, hogy a Városfejles ztésíBizottság szakmailag âIlhatna az éIére és lehetne ennek a motorj a,

hogy kialakítsanak egy jó váľosfejlesztési koncep ciőt. Ez volt akkor, amikor ellenzéki volt' amikoľ
hatalomra kertiltek, akkor már mindegy volt, akkor azvohta lényeg, hogy az o fe3eben mi á11 össze'
és mit akarnak, meľt ne gondolja senki, hogy CziglerLászlő várostervezéséľt felelős alpolgármester
tervezi a várost, nem o tervezi,neki csak oda van irva anevéhez.
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NaeY István
Trippon alpolgármester úr elmondta, hogy megtörtént az źltteĺłęzése vagy tervezése ennek a
teľületnek, amit majd a Fővároshoz benyujtanak jóváhagyâsra és kérik a jővahagyâsźtt arĺa, hogy
2024 dęcemberéig kapjon haladékot a Főtér befejezése. A Főtérnek ez arésze, körbe van kerítve,
viszont feltűnt neki, hogy ott van egy murvás - nem tudja, mert távolróIlź./':ta -, Vagy gyöngykavics
Vagy mosott kavics van ott, egy út vezet végig nagyjából a templomtól egészen a piacig. Az lenne
a kérdése, nem lehetne módosítani a tervben, hogy az az ut is le legyen térkövezve? Az valahogy
ott nincsen rendben szerinte, tehźlt azon lehetne és kellene vźitoztatni.
Visszatéľne arÎu amit Rádi Attila képviselő úr folvetett, hogy igen,hitnyzik a beszélgetés, hiányzik
az egyeztetés, mert lehet, hogy sokkal jobb kijött volna belőle, ha bárki veszi a faľadtságot és esetleg
megkérdezi azokat, akik régebben ebben a munkában részt vettek, hogy mi a véleményük errol. ,,Az
ahelyzet, ha nem hívnak, akkoľ nem válaszolunk.'' Déri Tibor polgármester úrral az elmíltł évbeĺ,
talźn, ha kétszer beszélt és azoknak sem volt semmi koze avároshoz, Újpest jelenéhęz és jövőéhez,
most meg máľ minek beszélgessenek. Úgy gondoţa, előbb-utóbb baj lesz abból a kavicsos részbol,
ezt csak felvetette, mert lehet, hogy különbozik a véleményük.

dľ. Tľĺnnon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Teljesen normális dolog az, hogy adott esetben politikai erők között
különfele kérdésekben koncepcionális külonbségek vannak. Ez nem azt jelentí, hogy egýk vagy
másik jószándékú Vagy rossz szźtndéku, egész egyszeríien koncepcionális különbségek vannak, és
amit Rádi Attila képviselő úr elmondott, az lényegében erre mutatott rá. Álláspontjuk az, hogy a
20l0-ig elkészült azFóter, tehátt a burkolt felület, az egy színvonalas közösségi és rendezvények
megţartâsźta alkalmas téľ. A tényleges tapasztalatok ezt egyértelmtien igazoţâk. Szâmtalan
programot feltudna sorolni, amit színvonalasan és nagyon jó minőségben sikerül megtaľtani a Szent
István téren,- tehát ilyen éľtelemben, mint közosségi találkozási pont és rendezvénýéľ, jól
funkcionál. Álláspontjlk az volt, hogy azoî a teľületen viszont, sok szempontľa tekinteiteljoib
lęnne inkább egy parkot létľehozni' amelyet funkcióval is bovíteni kívánnak a következő
esztendőben' Nem titok, hogy a jövő évben még egy na1Y,jól felszerelt jâtszőteret is szeretnének
létľehozni, erre igény van. Azt gondolják, ez a helyesebb, tęhát kevesebb burkolt felület és több
zöldfelület. Természetesen a szeľződésmódosítás keretében a Főváros titaImuszakilag jovźthagyott,
megţerveztetett promenád is el fog készülni, noha ez nem aZ a promenád, amit mások, egy más
koncepció szęriĺt elképzeltek. Ilyen éľtelemben ez teţesen rendben van.
Nagy István frakciővezető úr kérdésére válaszolva elmondja, igen nincsen minden sétány egy
parkban téľkővel leburkolva. Atervezok úey gondolták, példáu1 kormtĺnyzati tapasztalatuk alapján
is, a Városligetet mondhatná vagy más budapesti teret is, tömörített murva is elfér egy színvonalas
paľkban, mint sétaút, ugyanakkoľ mielőtt még ebből újpesti híreket írnźmak, szeľetné azt elmondani
Frakcióvezető úľnak, hogy a tapasztalatok fenyében kell megvizsgźtlni az ćitala felvetett kérdést és
atapasztalatok fényében azt gonďolja, teľmészetesen érdemes éľtékelni egy bizonyos idő után egy
közpark hasznźłlatźĺval kapcsolatos tényleges tapasztalatokat.
Megköszöni, hogy szőbahozttk az almavâstrt. Azt gondolja' akik az almavâsźma érkeztek, egy
színvonalas helyszínen, a Szent István téren vehették ât az almájukat. ot< is ĺgy gondolják, 

'ugyó''sikeres program volt, és megköszöni mindenkinek, aki eljött, és aki részt vett ezen aprogramon is.
Most peđig előttünk éĺIlr az adventi időszak és azt gonđolja, még sikeresebb eseményekľe,
rendezvényękľe számíthatnak. Azt gondolja, az elkovetkezendő időszakban, belátható időn belül
érdemi, részjnt szakmai, részint pedig lakossági egyeztetést kell lefolýatniuk a keľamitos paľkoló
jövőjéről. A rehabilitźtciő szo az e1y elég átfogó sző, amit az ITS-ben rogzitettek, azt gondoţa, erľől
mindenféleképpen beszélni kell'
Elhangzott, hogy ,,mindent végképp eltörölni és mindent megsĺá"ltoztatni,,. Ezen a ponton engedje
meg képviselő úr, hogy megcâfolja, amit mondott, hiszen például a VEKOP ptiyâzat, amit lnĺ;k
nýjtottak be, đe már a jelenlegi városvezetés valósította meg. onök képzeltek el koncepcionálisan
egy egyhektáros parkot - ezt jegyzőkönyvbe is elmondja - a Váľoskapunál, a Városkapu parkot, ami
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hamarosan elkészül. A jelenlegi váľosvezetés ezt korrigálta, például öntözőrendszeľt telepítettek
bele. Koncepcionálisan valóban Önök oda egy egyhektáros paľkot képzeltek el és nem egy mini
Dubajt például, és úgy gondolták, koncepcionálisan ez egy jó elképzelés. Akkor működik jól egy
váľos, egy közösség, ha mindenfajta viták ellenére vannak olyan dolgok, amiket ciklusokon
átívelően tudnak vinni. Ez péIdtul egy ilyen dolog és nem szeretné ilyen tekintetben a múltat
eltörölni. A Főtér aZ e1y másik kérdés, az egy vitattĺrgya, köztük, lehet, hogy az is maľad, de az is
lehet, hogy a mindennapok gyakorlataalapjtnmajd valahogy összesimulnak az elkepze|éseik.

Rádĺ Attila
A ,,végképp eltörölni" arra a mondatra vonatkozik' nagyon jól tudja alpolgármester úr, amit a
múltkori testületi ülésen elmondott Önnek, amikoľ valamilyen vitźlba,hosszas felsoľolásb akezďett,
hogy mennyi mindent csináltak Újpesten és elmondta, hogy Szabó Gábor képviselők úľ
kezdeményezésére, gyalogos átkelőhelyet alakítottak ki a Baross utcán. Akkor elmondta, mtn 2018-
ban készen volt az összes terve, tehát nem kezdeményezett ott senki semmit. Akkor azt mondta,
hogy megköveti, ha ígaza van, ha nincsen igaza, akkoľ nyilvánvalóan nem' hát egyik sem történt
meg eddig, a,,végképp eltörólni'' errol szól. Akkor, amikor olyan dolgokat vindikálnak maguknak,
amire egyébként a politikai életükhöz, ezekľe a túlzásokra semmi szükség nincsen. Indokolatlan,
teljesen ťolösleges ezeket ,,tu\sp1ltnni'', teljesen felesleges ezekbe belemenni, de onök úton-útfélen
belemennek' Amikor anő|beszélnek, ahogy Nagy István frakcióvezető úr mondta, hogy nem kell
politikai felhangokat, húrokat pengetni, akkor uttna ezt on elmondja' majd megpengeti a húrokat.
,,Eztmárbizottsâgi ülésen megbeszéltük, hogy kell a notźtt jtttszani a saját tagságnak.''
Ami a Szent István teret illeti, Trippon alpolgármester úľ a kijelentésévelnem éľt egyet, és szerinte
az, aki valaha ott szervezett ľendezvéný, az szintén nęm ért egyet, ezthćĺzon belül is alkalmasint
próbálják megbeszélni. Ez a tér, amit Trombita téľnek hívtak régen, rendezvények szervezésére
szinte alkalmatlan, mégpedig azért, mert a Fotér program keretében, amelyet Önök levezényeltek,
nem voltak képesek, hiźtba jelezte a Fidesz frakció, akkor még Wintermantel Zsolt képviselő úr,
majd később polgármester, jelezte, hogy rendezvények megtaľtásźthoz infrastruktúrźtravan szükség.
Itt a téren semmifele infrastruktúľa ezel<hez arenďezvények megrendezéséhez nincsen. Az ćramot
mindig hozztlk, akik itt ülnek a teremben, kimennek és az épiilet falanźĺl megnézik, ,,kalocsa
szekľények'' Vannak odarakva, elkordonozva egy budapesti védettségű épület fala mellett,
hónapokon keresztül. A téren kĹilönböző helyeken a GI villanyszeľelői vélhetőleg, de lehet, hogy
mźr a Városgondokság villanyszeľeloi, huzzétk, vonják a vezetékeket, hogy az éppen aktuális
fahtvak install áci ój élho z me gf el el ő en l e gyen l etel epítv e az är am.
Ha a Káľolyi parkban taľtanak valamit 

',kalocsa szekrényen'' keresztül htlzzźtk az źłramot uton-
útfélen, mindenhonnan. Az a ténész, amit Polgármester úľ a Fővárosi Közgyrĺlésben újra ,,tvzre
dobott és túzrevalónak ítélt'' ) aZ a rendezvénýét l'artaLmazta ezeket az elemeket, hogy ezekkel ne
kelljen foglalkozni és ne 18-22 embernek kelljen egy rendezvény előtt, egy a töklámpás
felvonuláshoz mondjuk áramot vigyenek ki és összeálljon az apto9tam, amivel el tudják indítani.
A padok, amik el vannak helyezve, abuzgźtrok' amik oda vannak téve, mind-mind útban vannak
aţlhoz, hogy egy nagyobb tömeg összeállhasson. A nyugdíjasoknak rendezett színhtĺzi előadás, amit
onök kihoztak ide, jóval kisebb nézókozönség előtt zajLik, nem nagyon férnek el az emberek, mert
ha hátrébb ľakják a padokat, akkoľ már kitakarjtů< a fźů< altúőteret. Ahova rakják a színpadot, az a
terület az Îźlk közé van,,besuvasztvď'. Voltak lakossági levelek, hogy nem |arjźLk a színpadon a
fellépőket. ,,Ne mondjuk már, hogy ez alkalmas és az évek során ezek bizonyitottak, mert nem
bizonýtottak." Azt gondolja, ezek nem bizonýtottak, az#.nem éľti, ezekbe a túlzásokba miért kell
belemenni és ezekbe az irányokba miért kell vitát gerjeszteni és miéľt gondolja azt bćlrki, ha
elmondja ezeket a szavakat, amik nem igazak, azzal tobbnek és jobbnak mutatja magât az emberek
előtt.
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Bedő Katalin
Tisztelt Képviselő-testület! Kedves Megjelentek! Néhány mondatban szeľetne reagálni Rádi
képviselő úr felvetéseire. Azt gondoţa, Önöknek 9 éVĹik lett volna felmérni ezt ahelyzetet, amit
most felsorolt és ez ęIIen tenni. Ők fognak tenni, már folyamatbaĺ van, hogy egyszenĺsítsék a
dolgokat, de azt ugye on sem képzeli, hogy le fogják rogziteni a fahźzakat amikor minden egyes
ľendezvény egyedi terveket igényel, és egyedi szolgâltatćlsokat nyrijtanak. Hozzánk egyetlen egy
paîasz nem érkezett még arról, hogy itt hátul a Trombita tér, ahogy on mondta nem lenne
elfogadható. Bizonyźra értesült arról, hogy a Városnapokon milyen tomeget tudott befogadni és
senki nem panaszkodott, hogy vigyék arrébb akár 3 méterľel. Mindenki igy szereti, így szokta meg
és szeretné megismételni, hogy lett volna idejük ezeket a hibákat kiktiszöbolni.

Rádi Attila
Alpolgármester asszonynak felhívja a figyelmét, amint mźr az elozo hozzâszőlt.sthan is jelezett és
ebben ahozzëszőlásában is elmondta,20l5-ben az ITS-ben szerepelt. 2013-ban el lett fogadva a
koncepciója a térnek és 2015-ben az ITS-ben is szeľepelt és megépítették a Vásáľcsaľnokot,
felújították a Plébániát, a Zeneiskolát átköltöztették és a tér tervei elkészültek promenáddaI vagy
pľomenád nélkül, az e1y szakmai rész. Darabľa meg tudja nézni, ha megnézte volna valaha, ezek
elkészültek, ezek készen voltak, ezeknek akozbeszęrzési kiíľása is folyamatban volt, a bontást is
elvégezték. Ha végignézi a folyamatokat és megnézi az idősort, valaha egyszer venné rá a
fáradtságot, vagy valaki segítene, mondjuk a városteľvezését felelős alpolgármesteľ, hátha érti
ezeket a pľojekt idő vonalakat, akkor tudhatnák' hogy 2013-tőlZ}I9-igfolyamatosan munkavégzés
zaj\ott ez ügyben. 100.000 daľab e-maile van a munkája során, és biztos abban, hogy 5000 eľről
szőlt. Ezek a munkák el lettek végezve, a pľojekt koncepciók ki lettek jelölve, abizottsâgon, a
testületen meg lettek tźrgyalva, el lettek fogadva és a végľehajtásuk folyamatban volt, végig
folyamatban volt. Ha felmegy a Google Earth megnézheti, az a legegyszeľűbb, mert az fénykép, ezt
mindenki érti, ott vannak az idostlvokon, végig gorgethető, hogy mi és mennyi dolog tortént. A
Trombita térhez azértnemnýIthozztt senki, egyébként voltak rá tervek 20IÍ-20l2-ben az akkori
foosztályvezeto nagyon erőltette, hogy bontsák Íö1 a teľet és telepítsenek be süllyesztett ,,kalocsa
szekľényeket'', ahol energia- és informatikai kiállások lehetséges. Az uniós pá'lyâzatnem engedte a
térnek a felbontását és ha felbontották volna a teret, akkoľ Trippon Noľbeľt, aki azt a teľet
menedzselte akkoľ, joggal verte volna az asztalt, hogy minek szedjük széjjel azt, amit éppen most
ľaktak össze. ,,Ez tortént' és eľről beszélek, amikor fogalma nincsen róla, hogy mi töľtént és akkoľ
most ťolá11 és elmondja, hogy nekünk lett volna rá, meľt nagyon egyszenĺ ez a mondat, hogy lett
volna ľá 10 évünk, volt és csináltuk is. Az a különbség, hogy mi csináltuk, nálunk egy ITS nem 3
évig taľtott, mint most.'' Czig|er alpolgáľmester úr álljon fiil, mondja meg miéľt tartott 3 évig
elfogadni a2020-as L vćitozathoz képest ma a2023-as utolsó vźitozatot? Nem tuđja megmondani,
nem is fogja megmondani, nem is érdekel már senkit valószínűleg, de akkor is ez tény és ez amunka
végig zajlott. Erľől beszélnek akkor, amikor a múltat végképp eltörölni, mindent kitalálnak rá,hogy
hogyan és miképpen kellett volna történnie. ,,Eztmegţorténtek, amit on hiányol, azmegţortént, ha
utânanézne, akkor tudná is.''

Déľi Tiboľ
Zźľszőként alpolgármester úľnak adja meg a szőt.

dľ. Tľĺnnon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Aľľa kér mindenkit, hogy egy picit nyugodjon meg, akit ez illet, hiszen
adventhez közeledünk és aztgondoţa, nem biztos, hogy eZazakérdés, ahol ilyen indulatoknak kell
felszabadulnia. Arra kér mindenkit, hogy nyugodjon meg, nyilvtnvaloan ezeket a szal<rrlai
kérdéseket, hogyhol megy a villanyvezetéktisztttzni kell, de most szurkoljanak azért,hogy egy
gyönyönĺ, békés, szeretetteljes, áldott adventje legyen mindenkinek, hogy sokan érkezzeĺeka téné.
oľüljenek annak, hogy van egy Fotér paľk, adják ahozzäjtnslásukat a\lhoz,hogy meghosszabbítsák
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aszerzodést a promenád tekintetében és folytatódjon a Szent István tér rehabilittĺciőjaés újult eľővel
majd közösen gondolkodjanak a keramitos parkoló és annak a térségének a jövőjén az ITS
szellemében. Megköszóni ahozzźlszólásokat' még akáľ az éleshozzâsző|ćtsokat is, hiszen azértűgy
érzí, az őszinteség hangján szólt képviselo úr is. Azt gondolja, ezt mindenképpen méltányolni kell,
nohaazzal nem feltétlen értenek egyet.

Dérĺ Tiboľ
Rádi Attila képviselő úr ügyrendben kért szót.

Rádi Attĺla
Ügyľendben elmondj a, btľ. kicsit még korai a dolog, de ügyrendben szeretne áldott, boldog
karácsoný kívánni mindenkinek.

Déľĺ Tĺboľ
Még korai, hiszen még lesz egy testületi ülés. Leztrtja a vitźĺt és szavazttsľa teszi ťel ahatćrozati
javaslatot.

Budapest Főváľos Iv. keľület Uinest onkoľmánvzata Kénviselő-testületének
ľek kialakítása a Szent

István tér komplex ľehabĺlitáciĺĎia soľán'' elnevezésű váľosľehabĺlitáciĺós nľoiekt
megvalósítására megkt'tiitt T ámosatátsi Szerződés 6. számú módosításáľól
Budapest Fĺĺváros IV. kerület ÚJpes'Önkormány"ata Képviselo-testülete úgy dönt, hogy
1. elfogadja a ,,Talćůkozzunk többször _i$ közösségi terek kialakíttsa a Szent István tér komplex

rehabilitációja során'' elnevezésĺĺ városrehabilitációs projekt megvalósítására megkötött
Támogatási Szęrződés 6. szélmu módosítását az előterjesztés l. mellékleteként csatolt
taľtalommal, amelynek értelmében a pľojekt befejezési határideje: 2024. decembeľ Ţ5. napjtĺra
módosul;

2. felhatalmazza aPolgârmestert, hogy a Támogatási Szerződés 6. szämumódosítását aláirja.
Felelős: P ol gármesteľ, a feladatkörľel ľendelkező alpol gármester útj án
Határidő:

1. pont esetében: azonna|
2'pont esetében: 2023. december 15.

( 1 3 igen, 6 tartőzkodás, elfogadva)

8. Javaslat a Buľsa Hungaľica Felsőoktatásĺ onkoľmányzatiosztiindíj adományozására
a 2024. évi pá,Jy âzati foľdulóban
Előterjeszto : Bedo Katalin alpolgármester

Déľi Tiboľ
Az előteľjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazâsra tesz fel a
határ o zati j avas l ato t.

adományozásáľĺĺl
Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy a Bursa
Hungarica Felsőoktatási onkoľmtnyzati osztöndíjľendszeľ 2023/2024. tanév második félévi
foľdulójában

1. aZ ,,A" típusú pâlytĺzati eljárásban Faľkas Dorina, Kántor Krisztián Márk, Sándor Zorka,
Sándoľ Zsombor, Simon Roland Richáľd, Simon Zsolt Geľgely, Szigeti Panka Bogláľka és
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Yarga Bálint nyertes pźiyâzőkat 10.000,- Ftlhó onkormźnyzati ösztöndíjban részesíti 10
hónapra (2023 l 2024' tanév második és 2024 / 2025 . taĺév első félévében) ;

2. a ,,B" típusú pâ|yâzati eljárásban Sándor Anna Csenge nyeľtes pâlyźnőt 10.000,- Ft/hó
önkormányzati ösztöndijbarlrészesíti 3x10 hónapra (202412025. tanév, 202512026. tanév és
2026/2027' tanév);

3. egyben felkéri a Polgármestert, hogy gondoskodjon a támogatás ťlnanszirozâsźůloz
szükséges mindösszesen 1.100.000'- Ft összeg biztositásźről, az onkoľmányzat2023. évi
költségvetése terhére, a döntési listának az EPER-Buľsa rendszerben történő rögzítéséľől és
a T źlmo gattlskez el ő r észét e töľténő m e gkül d és éľő l .

F elelő s : P ol gármester, a feladatkörrel rendelkező alpol gármester útj án
Határidő: 2023. december 22.
(19 igen, elfogadva)

9, Javaslat a Mesteľségek Iskolája Alapítvány támogatására
Előteťesztő: Bedő Katalin alpolgármester

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsra tesz fel a
hatźr ozati j avasl atot.

Budapest Főváľos Iv. keriilet Úipest Onkoľmányzata Kénviselő_testületének
21 tásáľól
Budapest Főváľos IV. kerület Újpest Önkoľmányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
2.250.000,- Ft összegű támogatást ny(Ąt a Mesterségek Iskolája Alapítvány (nyilv.szám: 01-01-
0002142, székh.: 1046 Budapest, Bőrfesto utca 5-9.) részére azÚ1pesti CsokonaiYitéz Mihály
Általános Iskola és Gimnázium (1048 Budapest, 5-9.) spoľtudvaľ a
Budapest Főváros IV. keľĹilet Újpest Ö selő-testületének s
IV. keľület Újpest onkormányzata és évi összevont k a
végľehajtás szabźiyairől szóló 412023' (III.1.) önkoľmányzati ľendelet 6.a szźtm,h mellékletében
foglalt tźtblâzatBll. 20. sorszám B/I. ,,Mesterségek Iskolája Alapítvány tźlmogattĺsa(Nyáľi napközis
táboľ helyszinbiztositâstĺnak költségei)'' sora terhére és felhatalmazza a polgármestert támogatási
szerzodés altńrâsźra.
Fel elő s : P ol gáľmester, a fel adatköľľel rendelkezo Alpol gáľmester útj án
Határidő 2023. decembęr 22
(19 igen, elfogadva)

10. Javaslat Budapest Iv. keľiilet 73780112 helyľajzi számú névtelen ktizteľůilet
elnevezéséľe (Prém Margit paľk)
Előterjesztő : Bedő Katalin alpolgáľmester

Dérĺ Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsra tesz fel a
hatâr ozati j avasl ato t.

Főváros IV

ő elnevezéséľől
ata Képviselő-testülete úgy dĺint, hogy
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l. kezdeményezi BudapestFőváros ÖnkormányzataKözg.yúlésénél akizźrőlagos tulajdonában
lévő Budapest IV. kerĹilet 73780l12helyrajzi sztlmu, kivett közpark művelési ágú, névtelen
közteľület Prém Maľgitról legyen elnevezve (Prém Margit paľk);

2. felkéri a Polgáľmestert a hattrozat végrehajtása érdekében szükséges intézkedések
megtételéľe.

F el elő s : Po l gármesteľ a hatásk<jrrel rendelkezo alpol gáľmester útj án
Hatáľidő: folyamatos
(19 igen, elfogadva)

11. Javaslat az ooAlapítvány az Ujpestĺ BľĺÓdyéľt'' atapítvány
székhelyha szná|athoz való tulajdonosi hozzájárulás megadásáľól
E l őteľj e sztő : Czígler Lźĺszlo alp o l gármesteľ

szamaľa

Déľi Tiboľ
Az előteľjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsra tesz fel a
hatźtr ozati j avas l atot.

székhelv használath oz v a|ő tulaidonos i hozzáiárulás mesadásáľól
Budapest Főváľos IV. keľület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dont, hogy hozzajarul
ahhoz,hogy

1. az ,,Alapitvtny az Újpesti Bródyéľt'' alapitvćĺny a 73899 hrsz.-u, természetbęn a 1047
Budapest, Langlet Waldemár u. 3-5. szâm alatti ingatlant székhelyekénthasznźija, egyben

2. felhatalmazza a Polgármestert a fenti tartalmú tulajdonosi hozzŕĺjtlrulo nyilatkozat
megtételére, valamint

3. felkéri a Polgármestert, hogy az I-2. pont szerinti döntésről a kérelmezőt a hattrozat
megküldésével egyidejűleg tájékoztassa.

Felelős: Polgármester
Hatćńdłĺ:

1. pont esetében: azonnal
2-3 . pont esetében: 2023 . decembeľ 1 5.

(dr. Trippon Norbert alpolgármester úr jelezte, hogy nem nyomott gombot, de igennel szavazott,
így 19 ígeĺszavazati arânnyal elfogadásľa keľült ahattĺrozat)

12. Javaslat a 2023-2028. ĺdőszakra szĺíló Helyi Esélyegyentőségi Progľam intézkedési
teľvéb en m e ghatá ro zott lnatńridők mĺi do s ításár a
Előterj esztő : P erneczky LâszLő alpol gármesteľ

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavaztsra tesz fel a
hatćlr o zati j avas l ato t.

Iv. keľület Ú

napiáľa ttiľténő mĺódosításáról
Budapest Főváľos IV. keľület Újpest ÖnkoľmányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2023-
2028. időszakĺa szóló Helyi Esélyegyenlőségi Program intézkedési tervében meghatârozott 2023.
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decembeľ 31. napi hatandot 2024. december 3I. napjźra módosítja az altlbbi intézkedések
tekintetében:

I.7. pont: Helyi médiumokban a 'jó példák'' megjelenítésének kezdeményezése. Az
intézményekben és a közösségekben kĺjzös akciók;
I.8' pont: Képzések bővítése a munkanélküliek kĺjrére. Szociális râszorultsźtgméľtékében a
nappali képzésben felsőfokú tanulmányokat folýatók internet előfizetési díjának éltvźtllalź.sa.
Közteľületen térítésmentes WIFI szo|gá,ltatźs;
I.11. pont: Szociális szo|gźůtatźlsokhoz valő hozzźtférés segítése. A családgondoző és a
gyermeĘóléti szolgálat szakembereinek intenzívebb jelenlétének biztosítása;
II.7. pont: Fiatalkoru ĺjnkéntesek bevonása az idősgondozźsba.

Felelos : Polgármester a feladatkörrel rendelk ező alpolgźrmester útj án
Határidő: azonnal
(14 igen, 5 taľtózkodás, elfogadva)

13. Javaslat 2024. januáľ 1. napi hatállyal ellátási szeľződés megkiitéséľe Budapest
Főváros XV. Keľiilet Rákospalota, Pestújhely, Újpalota onkoľmányzatávalaz Újpest
Onkormányzatának Szociális Intézménye ,,Aľanyhíd'' Gyeľmekek Átmônetĺ
otthonában iit állandó féľőhely biztosítása vonatkozásában
Előterj eszto : P erneczky Lászlő alpol gáľmester

Déľi Tibor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsra tesz fel a
hatźtr o zatl j avas l atot.

Budapest Főváros Iv. keľület Úipest Onkoľmánvzata Kénviselő_testületének
ellátási

Keľület Ráko

atkozásában
ata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
spalota, PesĘhely, Újpalota Önkoľmányzat

\ozigazgatâsi területén lakcímmel rendelkező személyek szâmtra az Újpest
Ônkormán yzatźnak Szociális Intézmény e,,Aranyhíd'' Gyeľmekek Átmeneti otthonában
2024. janutr 1. napjától öt állandó férőhelyet biztosít ahatârozat 2. pontjtban hivatkozott
ell átás i szer ző désb en rc gzitett fel tétel ek szerint;

2. ahatëĺrozat 1. pontjában foglaltak teljesítése éľdekében fęlhatalmazza aPoIgtrmester| az
egyiittmiĺködés feltételeit szabźtlyoző _ az e|oterjesztés mellékletét képező _ ellátási
szerzodés alâirźsźra, illetve felkéri, hogy annak létrejöttéľől tegyen közzé helyben szokásos
módon hiľdetméný, valamint az azzal kapcsolatos szükséges intézkedéseket tegye meg.

F elelő s : P o l gármester a fel adatkĺjľľel ľendelkező Alpo 1 gáľmester útj án
Határidő: 2023. december 31.
(19 igen, elfogadva)

14. Javaslat 2024. januáľ 1. napi hatállyal ellátási szeľződés megktitésére Budapest
F'őváros XVI. keľůĺleti onkoľmányzatáva| az Újpest onkoľmáňyzatának Szociálĺs
Intézménye ,,Aľanyhíd'' Gyermekek Átmeneti otthonában két állandĺí, féľőhely
biztosítása vonatkozásában
Előterj esztő : P emeczky Lćszlő alpol gármester



Déľi Tiboľ
Az elóterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazésra tesz fel a
hatër o zati j avas l atot.

Budapest Főváľos Iv. keľület Úinest onkoľmánvzata Kénviselő-testületének
ár 1.

Szociális

vonatkozásában
Budapest Főváros IV. kerület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

1' Budapest Fováľos XVI. keľületi onkormányzat közigazgatźsi területén lakcímmel
rendelkező személyek szźtmâra az Újpest Önkormányzatźĺnak Szociális Intézménye
,,Aľanyhíd'' Gyermekek Átmeneti otthonában 2o24.januáľ 1. napjátólkét állandó feľőhelyet
biztosít ahatćĺrozat2. pontjabanhivatkozott ellátási szerződésb eĺrogzitett feltételek szerint;

2. ahattrozat 1. pontjában foglaltak teţesítése érdekében felhatalmazza aPolgârmestert az
egytittmúködés feltételeit szabźllyoző _ az eloterjesztés mellékletét képezó _ ęllátási
szerzodés a|tirtsfua, illetve felkéri, hogy annak létrejottéről tegyen kozzé helyben szokásos
módon hiľdetméný, valamint az azza| kapcsolatos szükséges intézkedéseket tegye meg.

F elelő s : P ol gáľmester a fel adatkörrel rendelkező Alpol gármester útj án
Hatrĺľidő: 2023. december 31.
(19 igen, elfogadva)

15. Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Ujpest onkoľmányzatPolgálľmesteľi Hivatala
Váľostervezésért, ktizbiztonságért, ktizľendvédelemért felelős Alpolgáľmesteri
Kabineten ' a Gazdaságért, ktiltségvetéséľto váľosiizemeltetéséľt és
pľojektmenedzsmentéľt felelős Alpolgáľmesteľi Kabineten, Újpesti Onkoľmányzati
Rendészeten, a Városüzemeltetési F'őosztály, Váľosüzemeltetésĺ és Ktiľnyezetvédelmi
osztályon, a Gazdasági Főosztály, Pénzügyi és Számviteli Osztályon, a Polgáľmesteľi
Titkárságon' és az lgazgatási Főosztály, Anyakönyvi Csoportnál lévő iiľes és
m egĺi ľesed ő álláshelyek b etiiltéséh ez való előzetes hozzájárulás ľól
Előterjesztő : Déľi Tiboľ polgármester

Déľi Tiboľ
Előteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavaztsra tesz fel a
hattr ozati j a v as I ato t.

álláshelvek bettiltéséhez valĺó előzetes hozzáiáľulásľól
Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy a Budapest
Főváľos IV. kerĹilet Újpest onkoľmányzat Polgármesteri Hivatala Várostervezésért,
közbiztonsâgért, kĺizľendvédelmemért felelős Alpolgáľmesteri Kabineten 2024. január 1. napjától
üres közbiztonsági referens, a Gazdasźryért, költségvetésért, városüzemeltetésért és
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pľojektmenedzsmentért felelős Alpolgáľmesteri Kabineten 2023. november |6. rlapjá.ŕről üres
referensi, az IJjpesti Önkormányzati Renđészeten lévő üres közterület-felügyelői álláshelyek, a
Városüzemeltetési Főosztály, Városüzemeltetési és Kömyezetvédelmi osztályon Ż023' decembeľ
1. napjától üres energetikusi, GazdasâgiFooszttůy, Pénzügyi és Számviteli osztályon2024. jaruźłr
22. ĺapjtńol iires pénzigyi és számviteli refeľensi, a Polgármesteri Titkárságon lévő üres ľeferensi,
és azIgazgatási Főosztály, Anyakönyvi Csoportnál 2024. januâr 16. napjâtől üres anyakönywezetői
álláshelyek betöltéséhe z hozzâjëlrulâsźú adja.
Felelős Polgármestet, a legyzo iÍjan
Határidő: azonnal, a státusz betöltésére 2024. február 15.
(19 igen, elfogadva)

16. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzat Gazdasági Intézménye
igazgatői (magasabb vezető) munkaktiľéľe vonatkozó kinevezéshozzájáľulásľól
Eloteľj esztő : dr. Trippon Noľbeľt alpol gármester

Déri Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsta tesz fel a
hattĺr o zati j avas l ato t.

Intézménvnek ĺgazgatóiának
meebízásával kapcsolatban :

(masasabb vezető) dľ. Varea Zso|t Tamás ipazpatői

Budapest Főváros IV. kęrület Ú-jpest onkoľmányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy a Budapest
Főváros IV. keľĹilet Újpest onkormányzat Gazdasâgs Intézménye (szěkhely: toł-a nudapest,
Galopp utca 13., adősztm: 15504036-2-41, KSH statisztikai számjel: 15504036-84II-322-OI,
töľzskönyvi azonosító sztĺm: 504036, ÁHľI azonosító: 73567Ż) ígazgatőjźnak (magasabb vezető)
dr. Varga ZsoltTamttsnak2024. jaĺuźtr 1. napjától 2028. decembeľ 31. napjáig tartó kinevezését,
J17.közalkalmazottibesorolással jelenhatttrozatta| jővâhagy ja.
Felel ő s : P ol gármester, a fel adatkönel rendelkező Alpol gáľmester útj án
Határido: azonna|
(19 igen, elfogadva)

Déľi Tiboľ
Gratulál Y n ga Zsolt kinev ezéséhez.

17. Tájékoztatás 2023. október 18. napja és 2023. novembeľ 20. napja kiiztitt átruházott
hatásktiľben hozott dtintésekľől
Előteriesztő: Déri Tibor polgáľmester

Déľĺ Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbęli kiegészítést tenni.

Naw István
Kérdése lenne, męrt az Újpesti Híľmondóban olvasott egy cikket' talân ategnapi napon jelent meg,
ami arról szólt, hogy Polgármester úr komoly imâzstépített sajźĺtmagźnak és Iványi Gábornak. Egy
imâzst építő cikk volt. Szeretné megkérdezni, hogy kinek adta a 3.000.000 forintot, meľt feltétele;i,
hogy nem Iványi Gábornak? Milyen fe|hatalmazźĺs alapjtn, mert ennek a napirendi pontnak az a
címe, hogy tltruhâzott hatáskörben hozott döntésekről számol be a Polgáľmester. Milyen tńruhâzott



hatásköľ volt? Szeretné megtudni, hogy milyen alapon sikerült ezt a 3.000.000 forintot kifizetni?
Szerinte ez minimum bizottsá,gi vagy pedig testületi hatáskörbe tartoző kérdés. Enől a 3.000'000
forintľól személy szerint nem dönthet a polgármesteľ.

Déľĺ Tiboľ
YźĺIaszttbanelmondja, egy egyesületet támogattak teľmészetesen és az Ön által is emlegetett 3l20I5-
ös önkoľmźtĺyzali rendelet 22. Ş-anak alapjân a polgáľmesternek lehetősége van arÍa) hogy ilyen
döntést hozzon. ,,(I) Az onkoľmányzat az igénylő indokolt kéľelmére - a közösségi célú tevéŔenység
folytatása költségeinek ľészbeni tâmogatźsa céţából - a civil szervezetek, az egyéb szervezetek és a
magánszemélyek részéľe egyedi támogatást is nyrijthat.
(2) Az (1) bekezdés szerinti egyedi támogatásról _ a (3) bekezdésben meghatározott kivétellel - a
polgármesteľ dcint.''
Ennek megfelelőeĺ jartak el a kollegâk, így készítették elő a polgármesteri döntést a kérelemnek
megfelelően és így adtak 3'000.000 forintos támogatást Iványi Gáboľ egyesülete szë.ľrrttra. Nagyon
sajnálatosn ak tartja, hogy on ebbe most,,páros lábbal próbál be1eszállni''.

Naw István
-_Ugy gondolja' aki az źilamhtłztaľtásnak milliárdokkalhrtozik, aki a saját kollegáit nem fizeti ki' aki
nem képezett nyugdíjjárulékot, az az osszee, amit elvileg kifizettek neki, az egy dolog. }lĺ.tr 1996-
banaFováľosi Önkormányzatfegyelmi eljárást indított ellene és két súlyos szabálysértést állapított
me9az ő esetében, és utána eltávolítottttk azintézmény éléről. Persze könnyrĺ bebújni a mögé, hogy
kantativ tevékenységet végez, meg hogy háborus korülmények között a hadi sebészeknek nincs
mérlegelési lehetőségünk . Az egy dolog, ez e1y vita kérdése lehet, de ezt nem kifogásoţa.
Viszont kéri, értelmezzékennek a rendeletnek az első részét,mondjuk az tůtalćnos ľendelkezéseket,
ho gy milyen egyesületeket támo g at az IJ jpesti onkormányzat !

Déľi Tiboľ
Elmondj a,,,közösségi célú tevékenység folytatása''

NagY István
Újpesten, újpesti egyesületeket támogathat, újpesti civil szervezeteket támogathat és abban az
esetben hozhat egyedi döntést a polgáľmesteľ, csak szeretné je\ezni, ha a koltségvetési
rendeletünkben benne van annak a civil szervezetnek attĺmogattĺsa. Aztgondolja, ne nyissanak erről
vitát, meľt oda le van írva apapina.,'Tényleg te hülye vdEY, Vagy engem nézel hülyének,'' Mindig
ezt a kérdést kell feltennie, mert ,,elegem van abból, hogy állandóan hülyeségeket beszélnek és
htilyének ĺézik az embert. Mondd azt, hogy igen, bocs, véletlenül így töľtént' nem olvastad el a
rendelettinket, de azthogy elkezdesz hülyeségeket beszélni, azt rosszlĺl viselem. Ahazugsźtgot is
rosszul viselem, meg a htilyeséget is rosszul viselem.'' Legyetek szívesek tanulmányozzćĺtok ezt a
kérdést! Nem feltételezem, hogy most vźĺIaszt tudnak eľľe adni, mint ahogy azt is szęretné jelezni,
hogy a tegnapi Facebook bejegyzésében olvashattźk, hogy mire hivatkozott ma, mindenki
olvashatta' Mindenki mindęnkit kĺivet o is követi az eseményeket.
Ebben a kérdésben a jövo testületi ülésre kér egy beszámolót, és aztźn eldönti, hogy mit fog csinálni,
ha nem éľt vele egyet.

Déľi Tiboľ
Yâlaszâban elmondja, a jegyzoség, az osztźllyvezetők és azok, akik a folyamatban részt vettek a
rendelet szerint jtrtak el, minden jogszabtĺlý betartottak és ennek megfelelően történt az Egyesület
támogatása.

Nasy István:
Általános rendelkezések 2. Ş-át olvassa fel!Aľra kéri Jegyzo Asszoný, hogy az
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dľ. Moldván Tünde
,,E rendelet ľrattiya az ląpesti civil szervezetehe, egyhźĺzakra, egyéb szervezetekĺe, nemzetiségi
<inkormányzatol<ta, magźlnszemélyekre, valamint azok önkormányzat altali közösségi célú
tźlmo gatźsźĺla terj ed ki.''

Miĺcľofon néĺküli vita alakult ki.

Déľi Tĺbor
Úgy gondolja, Iváný Gáboľ tevékenysége nemcsak Újpestet érinti, újpesti hajléktalanok
elhelyezésével, gondozásával is foglalkozik. Nem egy embert sztilitaĺak be Újpestről,
hajléktalanokat, akiket az o intezményében látnak el. A Kormttny źital kedvelt intézmények sorra
hoľdják a betegeket abba az intézménybe, ahol Iványi Gábor fejti ki tevékenységét. Úgy gondolja,
ha ennyivelhozzá tudnak járulni ahhoz, hogy a tevékenységét folytatni tuđja, akkor szerinte sokat
tettek, ahogy tette a Főváros is, hiszen tttvâllalta a BMSZKI segítségével azoknak a
munkavállalóknak bér és egyéb más juttatásait, akik ott dolgoztak, valamint a nagyon sok kertilet,

ą XV.' a XI., a XVIII., a XIX., a III. kerület is 3-3.000.000 forinttal tâmogatta tevékenységĹiket.
Úgy gondolja, eľre ez a rendelet felhata|maztst ad a polgáľmester száń tĺra, űgyhogy ěnnek
megfelelően jártak el. A joggal nem éltek vissza, inkább éltek a jog adta lehetőségekkel.

Naev István
,,Nem a joggal éltetek vissza, hanem a sajtĺt rendeletünket megséľtettétek'', ez az elsó. A második,
most már érti, meľt amit felolvasott polgármester úr, ,,utasításra töľtént, a DK-s keľültek
polgáľmesterei, mindegyikük egyébként 3.000.000 Ft-ot áttolt egyébként ennek az Egyesületnek.''
Azt se tudja, hogy melýk Egyesületról van sző. Az az Egyesiilet, amelýk milliárdokkaltartozik?
Anól az Egyesületľől van sző? Ez az oltalom Kaľitatív Egyesület?

Déľi Tiboľ
A Magyaro r szâgi Evangéliumi Testvérközö s ségľő l v an sző .

Naev István
,,Akkoľ ez a Metodistaegyhtlz. Akkor azttźlmogattátok? Egyházattiĺmogattatok?''

Déri Tiboľ
Nem egyhâzat ttmogattak, meľt akkoľ más fel atalmaztst adtak volna, hiszen a 19. $ sző| az
egyhâzakttlmogatâsârőI.

NaeY István
Ha a MET-tettttmogattźlk, az a Magyarországi Evangéliumi Testvérkozösség, ami egyhâz. Az avita
ttrgya, hogy mint egyhźnakat nem támogatják, onnan keletkezet ahiźnya.

Déľĺ Tibor
Nem egyhâzi tźtmogatás volt, mindjáľt idehozzźtk a szerzodést és meg fogja Frakciővęzetó úrnak
mutatni.

Nagy István
Akkor kéri Polgármester urat, hogy mutassa meg neki azt a szerzodést, amit megkötcittek, meľt a
rendelet alapjtĺn se egyestiletet, se civilszervezetet, se egyházat, senkit nem támogathatott volna,
csak úgy amaga elképzelése alapjźn, miközben 150.000 forintot meghaladó szerződéseket be kell
vinni bizottság elé. Itt valami nagyon nem stimmel'
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Déľi Tiboľ
A támogatott a Magyarorszt:,gi Evangéliumi Testvérkozösség ,,Fűtott lJtca" Hajléktalanok
Központja. Van adószáma, KSH szttma, bankszámlaszźmaminden van és Iványi Gáboľ az elnök.

ozsváth Kálmán
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselőtáľsak! Nem gondolta, hogy ehheza napiľendi ponthoz
hozzâ kell szólnia, de két rövid kéľdése van. Az egyik kéľdése, hogy mikor köttetett megez a
szerzóđés? A másik pedig' miért nem hozta ide a Polgáľmester úr' aktlr valamelýk bizottság elé,
mondjuk például a KoB elé? Miért nem ttrgyalták, itt a képviselő-testületi ülésen ezt a szeťrnte
rendkívĹil j elentős témat?

Déri Tiboľ
Megkérdezi képviselő úrtól, hogy nem kívánatos témának említette az előbb?

Ozsváth Kálmán
Nem, nagyon jelentős téma.

Déľi Tiboľ
T âjékoztatásként elmondj a, ho gy a szerzodés 2023 . november 22- éĺ köttetett.

Ozsváth Kálmán
Emlékei szerint azon ahéten kezdődtek el a novembeľi bizottsági ülések' illetve a képviselő-testtileti
ülésre is készültek. Még eąyszeţ megkéľdezni, hogy miért nem hozták be akkor?

Déľi Tibor
Y á,laszâb an elmondj a, azétt, mert nem s zük s é ges.

Ozsváth Kálmán
Azért megengedi Polgármester úľ, hogy elmondja a gondolataít ezzel kapcsolatban? Nyilván úgyis
meg fogják szavazní,meg át fogják vinni. onök aztmondjźlk, hogy nagy diktatúľ avaî aZ országban,
akkoľ ok ezértmondhassák már el a kis gondolataikat akár adott esetben, a témában is. Tehát akkor
még egyszer szeretné megkéľdezni, miért nem hozták be, mi annak a teljesen egyszeru, rövid,
kézzelťoghatő magyarźnata vagy indoka, hogy akáľ bizottságra, akâr képviselő-testületi ülés elé,
megtisztelve akár mondjuk a sajźtt frakciójuk tagsut vagy aZ itt dolgozó munkatáľsakat vagy az
újpesti érdeklődőket vagy akźr a koľmánypáĺti ellenzéki képviselőket, hogy akkor mondjuk, ebben
atémttbaĺ vitatkozhassanak vagy elmondhassák álláspontjaikat? Akkor lehet, hogy nem lett volna
ez a paprikás vita.

Déľi Tiboľ
Elmondhatják a véleményüket, most a 17-es számú napirendi pontnál is elmondták a véleményüket.

Nagy István
Kén Jegyző Asszony a szakmai véleményét anol, hogy, ez most helyes eljárás volt-e vagy sem.

Déľi Tiboľ
Lezźrja avitźtt és szavaztsra teszi fel a határozati javaslatot.

Iv. keľĺilet Ú

átruhánott hatáskłiľben hozott diintésekről
Budapest Főváros IV. kertilet Ujpest onkoľmányzataKépviselő-testülete úgy dont, hogy a 2023.
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október 18' napja és 2023. november 20. nap1a kozott âtruhźzott hatáskörben hozott döntésekről
szőlő tâj ékoztatâst tudomásul veszi.
Felelős: Polgáľmester
Ijatźndo azornal
(14 igen, 4 nem, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

18. Beszámoló lejáľt hatáľidejű határozatok végľehajtásáľól
Eloteriesztő: Déri Tibor polgármester

Déľi Tiboľ
Előteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Rádi Attila
A lejáľt idejtĺ határozatok kozött a vége felé található a fakataszterrę| kapcsolatoshatźrozat amely
egy újabb hatźńđő hosszabbítást tartalmaz, A mai hozzttszólásai, tlgy lt.ľrja, ezen a vonalon
mozognak, hogy mi és miért tart annyi ideig állandóan Önöknél indokolatlanul sokáig. Az egy
dolog, hogy nem taltĺlta meg azt, amikoľ 2023. október 31-re módosították, de biztos nem volt
eléggé figyelmes. A korábbi hosszabbítást megtalálta, ezt a hosszabbítás nem ta|źita meg, de
mindegy. Megkérdezi, ha szabtak egy határidőt és határidőre nem lehetett elvégezni a feladatot,
akkorvalóban azajo megoldás, haeztfolyamatosrateszik? Avźiaszanem, nýlvânvalőanakérdés
költői, mert vagy válaszolnak rá, vagy nem, de azt gondolja, ezt tń kellene gondolni. A fakataszter
amiről anno beszéltek, és akkor Tľippon alpolgáľmester úr megeľősítette, hogy ez nagyjthól egy
koľábban meglévő vonalas fasorok és kiemelt fák listáját l'artalmazta57 oldalon. Eztťelulvizsgálják,
illetve majd lakossági kezdeményezésre kiegészítik. Azt gondolja, egy feladatnak, amelyet kijelolt
magźnak a testiilet és a Hivatal' annak azért legyen határideje, legyen a felülvizsgtĺlatnak egy
határideje, amigamunkát elvégzik és utána a későbbi állapotot hívhatják aktla\ízaltlsnak, évenkénti
aktualitásnak, bárminek, de hahatarido kijelĺilés után nem tudták elvégezni a feladatot hattnďore,
akkor azt gondolja, ez kicsit mókás, hogy folyamatosra teszik ahatandot.
Aztszeretné, hogy vegyék ki belőle, legyen egyhataideje, legyen az év végeva1y akövetkezo év
vége. Nem fudja mi tartmég ennyi ideig, mert az ITS-ben aťakataszter feltöltését 65 Yo-ramondták
2020-ban és most 2023-banis ugyanez szerepelbenne. Emlékei szerint, amikor itt hagýa a Hivatalt,
akkor szerinte 60 valahány Yo-oĺ állt. Nyilvtĺnvalőan a fa felmérések bonyolultsága, helyszíni
ellenőrzése tudja, érti sokáig tart, de ez a lista, a védett fák listája, ez egy jóval kisebb mennyiség és
szerinte az eredęti nagy fakataszter mtĺr tartalmazza óket' Tehát az,hogy helyszínen mindegýket
ellenőrizni kell, hogy védetté lehet-e nyilvánítani vagy sem, azt nem tudja, vagy fel lehet keľĹilni
effe a listáľa. Azt gondoţa, a Városüzemeltetési osztályon egy kolleganőről biztosan tudja, ha nem
is az ĺisszes fát, a fáknak legalább 60-80 oÁ-tlttudja, hogy hol van, miéľt van ott és körülbelül hogy
néz kí, a Váľosgondnokságon is tudják. Szerinte ez e1y indokolatlanul hosszú hatáľido volt máľ
eddig is és most eztmég folyamatosľa tenni szerinte butaság, mondjanak egy hatáľidőt.

Déri Tiboľ
Lezfuja avitât és szavazźsratęszi fel a határozati javaslatot.

Budapest Főváľos Iv. kerület Úipest Onkormányzata Képvĺselő_testületének
árt

1. Budapest Főváros IV. kenilet Képviselő-testĹilete úgy dönt, hogy a
2023. novembeľ 30. napjáig lejarthatćńdejű határozatokvégrehajtás ttol szőlő tâjékoztatőt
tudomásul veszi.

2. BudapestFőváľosIV.kerületÚjpestonkormányzatKepviselő-testületea427l2O21.(XI.25.)
hatźlr o zatźtnak vé grehaj tás i határi d ej ét fo l yam ato s határi dőre m e gho s szabbítj a.
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Felelős: Polgármester
Határidő: azonna|
(14 igen, 5 nem, elfogadva)

19. Egyebek

Javaslat az ,,Innovatív ktiziisségeľősítés és életminőség javítás a Szilas paľk komplex
fejlesztésével'' elnevezésű ľÉn-roz pá'/lyázat Támogatási Szeľződésének 4. számtl
módosításáľa
Eloterj esztő : dľ. Trippon Norb ert alpol gármester

Déri Tibor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.

Rádi Attĺla
Egy új"bb TÉn-roz pźiyâzat, amihezľöviden hozzźszőIna. Az e|ozőkérdésre vagy javaslatra nem
válaszoltak, még csak válaszra sem méltatták. Ez a tÉR-rcoz paryazat szintén egy hosszú ideje
zajlő ptiytĺzat. Ha Önök eztIe akaľják ztmi, zźrjźĺk le, úgýs azt ôsinálnak, amiiakarnak, eziel
nincsen probléma, aztnemmondaná. Azt gondolj a, az eredetíptiytnatbólmeg nem valósuló elemek
emelték volna Újpest fényét, emelték volna Újpest színvonalźú. egy újdonságot hoztak volna. 4 év
küszködésének az eredmény az, hogy ,,kullogva'' visszaťtzetünk 5.000.000 foľintot, |ezźrjuk a
pćĺIytvatot, mindenki becsukja szemét, meg be fogtra az orrát és hazanegy, a Főváros is, mi is és
ettől fiiggetlenül' szerinte itt rossz döntés született. Azt gondoţa, ennek az oka az volrt, hogy a
választások utënnagy volt a mellény. Elmondták akkor, hogy ez egy ,,mutyi kerékpáros ptiya,meg
hasonló okosságokat talâItakki az újságban is meg mindenhol máshol és a végén gyakorlatila1 egy
felkész palyakerül oda, amely egyébként olyan, mint bármelyik másik pźllyaa városban,tehtiolyan
semmitmondó''. Sokkaljobb lehetett volna ez az onok felelőssége.

dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testtilet! Csak röviden és visszafogottan reagtúna. Mint ahogy aztkorâbbaĺmźtr
említette, vannak koncepcionális ktilcinbségek közöttük és azt gondoţa, ez teljesen noľmális emberi,
szakmai, politikai dolog. Úgy ítélik meg, hogy az odakerült új eszkozok, illetve felületek
minőségiek, azok szâmźra is lehetővé teszik a testmozgást, akik szźtmźĺra az egyéb eszközök, amik
inkább haladóknak, illetve edzetteknek valók, nem teszik lehetővé. vgylatja, jőlhasznźijakaz egész
parkot, azonrészétis, amit akorábbi ciklusban létesítettek és szeretné ezt is természetesen alćthűzni.
Azt ltúja, hogy ez így jól funkcionál és tudja, hogy a korábbi városvezetésnek más elképzelései
voltak, ugyanakkor elmondja, hogy akozmukiépítése megtöľtént. Bármikor, bármilyen Képviselő-
testület úgy dönt, hogy egy másik koncepció szeľint képzeli el a jövőt, akkor ennek műszaki
akadttlyanem lesz.
Nem ehhez a kérdéshez kapcsolódik, azffi. szeľetné felhívni a figyelmet arra, hogy gyakoľlatilag
kész a rekortán futópálya, Újpest leghosszabb rekortán Îutőpźlyźtja, napelemes térvllâgíto
lámpákkal. Szeretné elmondani, hogy állami ptůyâzaton vettek részt ptiyttzati tźtmogatással, de
zömében ,,újpesti pénzzel" sikerült ezt megvalósítani. Szeľinte igy ez most egy jó színvonalú
létesítmény egyiittes, nemcsak 2019 őta, hanem a20l9-etmegelozo beruházásokkal egyĹitt is. Azt
még egyszeľ szeretné a|źůl'Úzni, hogy amennyiben koncepcionális váltásban gondolkodna bárki,
akkor ennek a múszaki feltételei középtávon, hosszútávon is abszolút rendelkezésre állnak.

Naey Isfván
A jegyzőkönyv kedvééľt megjegyzi, hogy a koncepcionális különbség az ęl nem késziilt
fogadóépületben van.
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Rádi Attĺla
Azt gondolja, mind aÎlÍőpâlyźnál, mind a kerékpáľospźiyźtnźi 55-60 oń-os megoldás született' Azt
gondolja, a Îutőpźůya sem olyan lett, mint amit Trippon Norbert bemutatott neki térképen, hanem
egy ,,szalonna alakú'' palyált sikeľült összehozni a patak paĄán.Elképzelhetetlen sztmttra, hogy
miért gondolta aztbźrki jó ötletnek' hogy a jârďźn fut egy részę a palyźĺnak. A keľékpáros pálya
esetében pedig azt gondolja, a kerékpáros tereppźiytĺs rész, illetve a pumpapályás ľészek nem
nagyon múködnek. Ha onöknek ez elegendő, akkor így van, elfogadja, hogy majd esetleg egyszer
egy késobbi városvezetés majd mást csinálhat. Amiatt szolt, meľt elszalasztott lehetőségnek
gondolja, bármi is épülhetett volna oda, de nem épült. Igazaből még csak nem is az a Îő pľobléma
és a nézetktilönbség kĺizöttük, hogy mi épült volna oda, hanem hogy valami épülhetett volna oda.
Megpľóbálkoztak onök a konténeľ építéssel' ha2}I9-ben nękiállnak és gőzeľővel, a terveiket akkor
gyorsan tútervezĺi, neĺrl 1,5-2 év alatt, hanem gyoľsan ćlttetvezve, akkor még az építési áľak
emelkedését megelőzendő, az akkor rendelkezésre á1ló pénzekből csinálhattak volna valamit, de itt
most hiányérzetevan és szerinte mindenkinek, aki odamegy. Tudomása szerint, azon gondolkodnak,
hogy majd ott legyen valami illemhely. Azt se tartja jő ötletnek, amit kitaláltak, de ez megint
nézetkülönbség és koncepcionális különbség, ezt el tudja engedni, de összességében szeľinte ez egy
elszalasztott lehetőség ésha az elején nem lett volna akkora a mellény és nem azlettvolna a lényeg,
hogy az eloző vźĺrosvezetést a ftldbe döngolik, akkoľ nagyon jó dolgot tudtak volna belőle kihozni.

dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Rĺjviden zârszoban elmondja, azon újpestiek közé tartozik, akik oda járnak, a barźiai is járnak,
ismerősei is járnak oda, tehát közvetlen tapasztalata vaî azzal kapcsolatban, hogy mit haszntůnak
jobban, mit haszĺźllnak kevésbé az újpestiek és milyen visszajelzések vannak, személyesen
taltikozik ott az érintettekkel.
Futópálya ügyében egy mondatot szeľetne mondani. Önök is tudják, hogy az eredeti teľv szerint egy
a ťutőpâIya másik nyomvonalon lett volna, csak a másik nyomvonalat a Főváros, mint tulajdonos
nem hagýa jővtl, ezért valősult meg ez a nyomvonal, amely azonban az újpesti futók által egy
jelenleg is használt nyomvonal. Talán közismeľt, hogy maga is fut, nagyon sok futó baré'/rja,
ismerőse van' nagyon sok visszajelzés éľkezik. Úgy gondolják, ez u 

''yomrroń 
aI az elérhető legjoĹb

nyomvonal volt a ptiyźnat szempontjáből. Azt gondolja, jó, hogy ez megvalósult és majd a
tapasztalatok fenyében reméli, ebbe belenyugzsanak jó érzéssel és jó, hogy ez megtöľtént,
megvalósult.

Déľi Tiboľ
Több kéľdés, észrevétel nem lévén lezćĺrja avitât, szavazâsrateszi fel ahatátozati javaslatot.

Főváľos

ődés 4. számű módosításáľól
Budapest Főváros IV. kerület Ujpest onkormányzatKepviselő-test{ilete úgy dönt, hogy

1 elfogadja az ,,Iĺlîovatív közösségmegeľősítés és életminőségjavítás a Szilas paľk komplex
fejlesztésével'' elnevezésű városľehabilitációs projekt megvalósítására megkĺitött
Támogatási Szęrződés 4. sztlmű módosítását az előterjesztés 1. mellékleteként csatolt
tartalommal, melynek éľtelmében a Támogatási Szerződés szeľinti támogatás mértéke az
elmaľadó projektelemre eso támogatási összeggel, azaz 5.Ol4.896,-Ft-tal csökkentésre
kerül.
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felhatalmazza Îel a Polgármestert, hogy a Támogatźsí Szerzodés 4. szćtmu módosítását
aIźlírja.
Polgármester, a feladatkörrel ľendelkező alpol gármester útj án

1. pont ęsetében: azoĺlnal
2. pont esetében: 2023, decembeľ 1 5.

(13 igen, 6l'artőzkođás, elfogadva)

Déľi Tiboľ
Tâjékoztatásként elmondja, hogy a fLltőpéiytlt szombaton délelőtt ki is lehet próbálni.

Javaslat az M3 metľó Káposztásmegyeľig ttiľténő meghosszabbítása ügyében
Előteťesztő: Déri Tibor polgármester

Dérĺ Tĺboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavaztĺsra tesz fel a
hattr o zati j avas I ato t.

Budapest Főváľos Iv. keľület Úinest onkoľmánvzata Kénviselő_testĺiletének

ügYében
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Kepviselő-testtilete az előterjesztésben
foglaltakat megţźrgyalta és úgy dönt, hogy

1. felkéri Budapest Főváros Közgyrĺlését, hogy amennyiben a Fővárosi vagy akormtlnyzati
forrás rendelkezésre áll és amennyiben Budapest bármely keľületében e tárgykörben a
népszavazćls kezdeményezésérĺll, az euľópai polgári kezdeményezésrol, valamint a
népszavazélsi eljárásľól szóló 2013. évi CCXXXVIII. törvény III' Fejezete alapján helyi
népszavazźls kerül elľendelésre: Budapest Főváľos Közgyulése az M3 metróvonal
meghosszabbításttra vonatkozó végleges döntését csak és kízćĺrőlag a helyi népszavaztĺst
kövętően hozzameg;

2. Îelhatalmazza és egyben felkéri a Polgáľmesteľt, hogy jelen döntésről Budapest Főváros
Közgytĺlését táj ékoztassa.

Felelős: Polgármester
Hatź.ľ'dő:.

1. pont esetében: azonnal
2. pont esetében:2023. december 31.

(15 igen, 4 fü nem szavazott, elfogadva)

Előteľjesztés Laboľfalvi Rĺóza utcai és Hídláb utcai nagy parkoló, úttesto jáľda és
ziildfelůilet felújítása tárgy á,},an
Előterj esztő : ozsváth Kálman önkormányzati képvi selő

dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Arról a területről és térségről beszélnek, ahol örömmeljelentheti, hogy
elkészült a Deák Ferenc utcai gyalogátkelő. Reméli, hogy mindannyiuk és elsősorban az ott élők
megelégedésére és biztonsâgźĺra. Ha ugyanarről aparkolóról, márpedig arról a parkolóról beszélnek,



akkor azt kell hogy mondj a, az eloterjesztésben foglalt állítások némileg pontatlanok. Azokon a
területeken, illetve akornyező terĹileten az onkormányzat számos beavatkozźtst végzett az elmílt
időszakban és években. Az egýk a Sziget József utca egyiránýsítása, illetve szabźiyozott parkolók
kiépítése, kijelölése volt. Itt aszťaltozási tevékenység is volt az elmult időszakban, a Laborfalvi utcai
parkoló felé történo kivezetés lakossági kérésre egy meredekebb szög hegyet egy laposabb szög
váltotta fel, pontosan a gépjtrmíivek alvźnvédelme miatt. Ebben a parkolóban emlékei szerint
kâtyűzâsĺ munkálatok is történtek azidén, noha nem állitja, hogy,,Hungaroring minőségű'' a felület,
ilyen értelemben képviselő úľ észrevétele, hogy ezzel fog|alkozni kell érdemben, megalapozott.Ez
az a parkoló, ahol középen egy vadonatuj zöldsávot hoztak létre talttn tavaIy tavasszal, ami azt
jelenti, hogy számtalan ftlt ültettek' hogy a későbbiekben a gépjárművek ámyékoltan tudjanak
parkolni ebben a rLagy parkolóban. A parkoló melletti zöldfelületre napelemes térlrímpákat
telepítettek, padokat, illetve szemeteseket is. Fontos elmondani, hogy ebben a térségben nem lehet
azt źilitani, hogy nem toľtént volna semmi, ping-pong asztalt is mondhatna, valamint számos más
elképzelésük is van.
Némi módosítással tudja támogatni képviselo úr elképzelését, hiszen aZ elképzeléseik
tulajdonképpen azonosak, mert azt gondolja, va|őban szükség van itt bizonyos felújítási munkákra'
Szükség van igény szerint az útburkolati jelek és a paľkolóhelyek újrafestésére' Megjegyzi, a
parkolóhelyek felfestése a szabványok szerint azza| akocktĺzattal jár, hogy a gyakorlatbaĺ 5 Yo-kal
kevesebb parkoló tud létľejönni, mint a felfestés nélküli.
Hozzźltęszi, teljes felújításról beszél képviselő úr' Itt egy óľiási területről van sző és mindjáľt
december 31-e van, tehât lejźtr az idęi évi költségvetés tárgyi hatá'lya. Megjegyezi, hogy
Önkormányzatuĺlk peľt nyert a Koľmányhivatallal szemben és ńegállapithatő,hogy az idei évi
költségvetésünk hatályos, de annak ellenére, hogy peľt nyert az onkormányzat a Kűntnéi a
Koľmányhivatallal szemben, ennek ellenére a költségvetés hatálya 2023. decembeľ 31-én véget éľ.
Uttna megkezdődik az tĺtmeneti gazdźikodás idoszaka, hiszen a szokásjog és a gyakorlat alapjân
februárban fogiák várhatóan vagy akźrjanuárban elfogadni az új költségvetést. Most a Képviselő-
testtiletet óvatosságľa inti, hiszen a jövő évi költségvetésben számos bízonýaIanság van, amivel
számolni kell, és azzal egyutt lehet kezelni azt,hogy mire jut, és mire nem jut. Mondaná azt,hogy
a szükséges béľemelések, amelyeket jó szíwel támogatnak, de a megemelkedett energiaköltségeket
is említhetné és számos más olyan kiadást, amiľe készülniük kell'
Azzal teţes méľtékben egyetért, hogy a Laborfalvi Róza utca és a Hídláb utcai nagyparkoló
felújításának előkészítés e ttrgyában intézkeđjen az onkoľm źnyzat, valamint az útburkola_tijelek és
a parkolóhelyek újrafestéséről is, beleértve a jćtrdaszigetek közötti zöldfelületek megújítását. Nem
tudja pontosan, melyik részre gondol képviselő úr, de ha egy zöldteľĹiletre a jfudaszigetek között jó
szíwel tźtmogaţa, hogy azt is újítsák fel. Megjegyzi, hogy télen nem lehetne itt felújítási
tevékenységet érdemben végezni a tavaszt megelőzően, de ha képviselő úr abba belenyugszik és
ahogy kĺjzös munkával éľték el a Deák Ferenc utcai gyalogátkelo létesítését is, abba belenyugszik,
hogy azt mondják' a Laborfalvi Róza utca és a Hídláb utcai nagyparkoló felújításának előkészítését,
azuttest és a környező jźtrdéĺk felújítását, az útbuľkolati jelek és parkolóhelyek újrafestését, valamint
a jârdaszigetek közötti zöldfelület megújításának előkészitését az Önkorm źĺnyzat kezdje meg. Egy
ilyen szóhasznâIattal jó szíwel. tudjuk támogatni és szerinte akkor ez meg fog történni, ha nem,
akkor is azt javasoţa, hogy az o javas]rattÍ. ťogadja el a Képviselő-testület.

ozsváth Kálmán
Tisztelt Polgármesteľ Úr! Tisztelt Képviselőtársak! Alpolgármester úľ gondolatait szeľetné
némiképpen kiegészítené, illetve tiszttha tenni. A 10-es egyéni választókeľületről van sző, ami a
víztoron1mâl talâlhato. Az a terület, amiľol beszél, annak nyilván van némi köze a Szigeti utca
egyirányúsítźĺsźthoz, bźĺr ez egy teţesen másik utszakasz. Nézze meg Alpolgármesteľ l:r azt a
térképet, ott pontosan latszik rajta, hogy a Laborfalvi Róza utca illetve a Hídláb utcai parkoló
területéről van szó, aminek nyilván van egyfajta kapcsolódási pontja a Szigeti utctthoz, amit
egyirányúsítottak. Ez egyébként egy vita ttrgya. mind az ott lakók közĺitt, mind a szakértők és a
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képviselők közott. A Szigeti utca egyirányúsítása az ęIlhez a területhez szervesen nem csatlakozik.
A zcjldsávban valóban töľtént némi módosítás, ugyanakkor azt lehet látni, hogy akik ott élnek
p.ontosan latjálk és ismerik, hogy bár ki lett ültetve néhány fa, amit megköszönnek aZ
onkoľmányzatnak,hogy legalább ott azona területen a zöldsávot próbálta tisztźĺbatenni. Néhány fa
ki lett Ĺiltetve, azoldsźlv azonbannincsen gondozva,rendkívül rossz állapotban van. Alpolgáľmester
úrnak, ha egy kis ideje van, akkor szívesen körbevezeti azon a területen és megmutatja, hogy
pontosan mire gondol.
A telepített lámpákkal kapcsolatban azt tudja elmondani, hogy az se tartozik szervesen ahhoz a
területhez. Nyilván a viztorony mellett lévő park területéhez lartozik, de nem szervesen tartozík
allhoz a terĹilethez, amiľe az előteľjesztése, illetve javaslata szól. A parkoló felfestése, nyilván ez is
egy szakmai kéľdés vagy az ott lakók szempontjából is kéľdés, ha fel van festve, akkor valóban,
ahogy Polgármesteľ úľ is mondta, taltn 5%o-ka1 kevesebb, adott esetben hely van megállni vagy
szabályosan parkolni. Azt gondoţa, egyfajtarcndezettséget tud ez eredményezni. Úgy gondolja,
Alpolgármester úrľal ugyan aľról beszélnek, hiszen Alpolgáľmester úr is azt mondja, hogy a területet
fel kell tĺjitani, meg kell újítani, amik ebben az előterjesztésben pontosan szerepelnek és látszanak.
Itt az autosok, a kerékpárosok és a gyalogosok számârais ez egy fontos kérdés. Burkolati jelek, a
jźrdaszigeten lévő zoldteľület, kátyris területekľől van itt szó. Lehetséges' hogy az onkormtnyzat
korábbi időszakban néhányszor próbált ott kátyízni, nem túl sok eredménnyel, mert az elmult
idoszakban egyre több kátyu van ott.
Javasolja, tényleg menjenek oda ki egyutt és adott esetben nézzékmeg. Szeretné kémi, hogy ezt a
hatźrozati javaslatot így fogadják el és döntsenek ľóla, hogy ez a teriilet is még szebb, élhetőbb, jobb
legyen.

Déľi Tiboľ
Alpolgáľmesteľ úmak szóbeli módosító hatźrozatijavaslat volt és most már ez irźĺsban is elkészült.

No
Módosító javaslata a következo: ,,A Képviselő-testület felkéri Újpest Önkoľmányzattĺt, hogy
intézkedjen a Laborfalvi Róza utcai és Hídláb utcai nagy paľkoló szükséges mértékiĺ felújításának
az elokészítéséről, ami magában foglalja szĹikség szerinti méľtékben az űttest és a környező jźľ:dt,iľ-

felújítását' az útburkolati jelek és parkolóhelyek újrafestését, illetve a jtrdaszigetek közotti
zöldfelület megújítását is.''
Megkérdezi az előterjesztő ozsváth Kálmán képviselő urat, hogy befogadja-e Trippon
alpolgáľmester úr módosító indítványát? Rendben van, befogadâsra keľült, így szavazćlsra teszi fel
Alpolgármester úr módo sító inditv ëny tlt

Budapest x'őváľos Iv. keľiilet Úinest onkoľmánvzata Kénviselő-testĺiletének

onkormányzatéi,hogy iĺtézkedjen a Laborfalvi Róza utcai és
Hídláb utcai nagy parkoló szükséges méľtékű felújításának az e|okészítéséről, ami magában foglaţa
szükség szeľinti mértékben az uttęst és a köľnyező jćtdtĺk felújítását, az útbuľkolati jelek és
paľkolóhelyek újľafestését, illetve a jttrdaszigetek közötti zöldfelület megújítását is.
Hatáľidő: folyamatos
Felelős: Polgáľmester
(19 igen, elfogadva)

31



Déri Tĺboľ
A napirendi pontok végére éľtek, mindenkinek megköszĺinni a részvétet és tájékoztatźnként
elmondja, legközelebb december 18-an délutĺĺn 2 őrakor talźikoznak.
Az elnök azilést 15,55 perckorbezźĺrta.

K.m.f.
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